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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'  AJUNTAMENT EL DIA 25 DE 
FEBRER DE 2016 
 
 
Vacarisses, 25 de febrer de 2016, essent les 20:00 hores del dia de la data i prèvia convocatòria 
realitzada a l'efecte, es reuneixen en sessió ordinària els components del Consell Plenari 
Municipal, a la Sala de l'Ajuntament destinada a l'efecte, amb l'objecte de tractar i donar 
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia. 
 
Presideix 
                                                                        
Antoni Masana i Ubach , l’alcalde   
 
Regidors 
 
Olga Serra i Luque, 1ª  tinent d’alcalde 
Laura Sánchez López, 2ª  tinent d’alcalde 
María Luisa Santander Aguilar, 3ª tinent d’alcalde 
Albert Salamé i Sabater 
Pere Casas i Ardanaz 
Mariana Ríos López 
Salvador Boada i Guàrdia 
Josep Maria Gibert i Castellet 
Salvador Martín i Martín 
Anna Maria Singla Sangrà 
Pedro Roque Serna González 
Juan Pablo Garrido Sánchez 
 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dóna fe de l'acte. 
 
 

O R D R E     D E L      D I A 
 
1.-  PART RESOLUTÒRIA. 
 

1.1.-  APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA C ELEBRADA EL DIA 28 DE 
GENER DE 2016  . 

 
Sotmesa a votació s’aprova per unanimitat dels presents assistents a la respectiva sessió. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.2.-  PROPOSTA DE LA REGIDORA D’HISENDA, D’APROVAC IÓ INICIAL DEL 

PRESSUPOST GENERAL DE L'AJUNTAMENT PER A L’EXERCICI  DE 2016. 
 
Vist que ja està ultimada l'elaboració del Pressupost General de l'Ajuntament per l’any  2016. 
 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR X X X X X 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS        
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Vist que per part de la Interventora de l'Ajuntament ha estat informat favorablement. 
 
Atès que de conformitat amb el que disposa l'article 50.11 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals,  i article 22.2.e  de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local, el Ple de la Corporació és l'òrgan competent per a 
l'aprovació del Pressupost, i es requereix el vot favorable la majoria simple dels membres presents, 
de conformitat amb l’article 47.1 d’aquest text legal. 
 
Vist que la Comissió Informativa de Règim Interior, reunida en sessió del 17 de febrer de 2016, va 
dictaminar favorablement. 
 
Per tot l'esmentat, al Ple de l'Ajuntament proposo l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 
PRIMER.-  Aprovar inicialment, d'acord amb el què disposa l'art. 18 punts 4 i 5 del RD 500/90 de 

20/04 i art. 168 punts 4 i 5 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals 
aprovat pel RDL 2/2004 de 05/03, el Pressupost General de l'Ajuntament de 
Vacarisses per a l'exercici de 2016, així com les Bases d'Execució del pressupost, i 
les corresponents plantilles de personal (art. 90 Llei 7/85, de 02/04), així com les 
retribucions corresponents al personal funcionari i laboral al servei de la corporació.   
 Les quanties aprovades són les contingudes en el Estat d'Ingressos i Despeses del 
pressupost que, resumides per capítols, són les següents:  
 
 

 

PRESSUPOST DE DESPESES PER CAPÍTOLS  

CAPÍTOL  DESCRIPCIÓ 
CREDITS 
INICIALS 

1 Despeses de personal 3.293.199,53 

2 Despeses corrents en béns i serveis 3.713.935,51 

3 Despeses financeres 61.800,00 

4 Transferències corrents 302.592,00 

6 Inversions Reals 0 

9 Passius financers 272.994,50 

 TOTAL GENERAL 7.644.521,54 

   

   

PRESSUPOST DE INGRESSOS PER CAPÍTOLS  

CAPÍTOL  DESCRIPCIÓ 
CREDITS 
INICIALS 

1 Impostos directes 3.858.200,00 

2 Impostos indirectes 31.000,00 

3 Taxes, preus públics i altres ingressos 1.347.900,00 

4 Transferències corrents 2.376.921,54 

5 Ingressos patrimonials 30.500,00 

7 Transferències de capital 0 

 TOTAL GENERAL 7.644.521,54 
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SEGON.-  Exposar al públic, en compliment del que estableix l'art. 20 punt 1 i punt 2 del RD 
500/90, de 20/04, en relació amb l'art 169 punt 1 del Text Refós de la Llei 
Reguladora d’Hisendes Locals aprovat pel RDL 2/2004 de 05/03, els acords 
anteriors, juntament amb el seu expedient, previ edicte publicat en el Butlletí 
Oficial de la Província, per 15 dies hàbils, durant els quals els interessats podran 
procedir al seu examen i presentar les reclamacions que estimin oportunes, 
davant el Ple. El Pressupost es considerarà definitivament aprovat, amb caràcter 
automàtic de no presentar-se reclamacions en el termini abans esmentat"  

 
 
TERCER.-  Trametre còpia d'aquest acord a l'Administració de l'Estat i a la Direcció General 

d'Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya. 

 
 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui vol fer un apunt sobre els pressupostos, comenta que son uns 
pressupostos en els quals hi ha, en números rodons, uns 200.000 € menys d’ingressos provinents 
bàsicament de l’abocador, i per tant son uns pressupostos adaptats a la realitat, sense estar 
inflats, , han pogut baixar les taxes de l’escola bressol, es faran bonificacions a l’escola de 
música...... en definitiva, uns pressupostos el més socials possible, que és el que més importa al 
seu govern. 
Per altra banda explica que el dossier que els han passat també el penjaran a la web, per a que 
qui vulgui el pugui consultar, i també faran una presentació per a poder explicar els pressupostos 
a la població. Segueix dient que les dades que es fan servir son dades comparatives que estan 
agafades del mateix període de temps,  no com d’altres vegades que s’agafaven de diferents 
anys, per tal que cadascú pugui treure les seves conclusions, doncs a vegades fent servir 
diferents anys i escales, les dades tendeixen a no poder entendre’s i d’alguna manera manipular-
se. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Ríos qui explica que l’evolució dels últims exercicis econòmics ha deixat 
palès que els ingressos que finança’n les despeses de l’ajuntament han anat minorant any rere 
any i han fet imprescindible i inajornable mesures correctores de contenció de la despesa. 
Segueix dient que no han tingut gaire marge de maniobra per elaborar els pressupostos perquè la 
reducció de més de 200.000 € en relació al 2015 no els ha permès preveure cap tipus d’inversió, 
les quals estan condicionades a possibles subvencions d’altres administracions. Sota la premissa 
irrenunciable de mantenir i de no reduir la despesa social, educació i acció social, s’ha anat 
ajustant partida per partida dels diferents grups de programa de les diferents regidories, per al 
final aconseguir quadrar un pressupost que aquest any importarà la quantitat de 7.644.521,54 €, 
amb una disminució total de 202.178,46 € respecte el 2015. 
Per altra banda explica que pel que fa als ingressos pel 2015 han estat previstos segons els 
estats de liquidació d’aquests ingressos a 30 de desembre de 2015. Es preveu un augment de 
17.000 € en ingressos per  impostos directes, un decrement de 4.000 en impostos indirectes                    
i un augment de 26.300 en taxes i altres ingressos.  
En relació a les quotes de l’escola bressol hi ha un decrement de 30.000 € degut a la reducció 
que es va aprovar a les ordenances fiscals, però tot i que es preveuen menys ingressos s’ha 
aconseguit augmentar la matriculació,  que realment és l’objectiu, que més famílies puguin accedir 
al servei. 
Pel que fa a les transferències corrents, diu que la participació en tributs de l’estat és de 
1.055.759,76 €, dels que vol aclarir que hi ha un error en la memòria d’alcaldia ,doncs la quantitat 
que hi consta és la de l’any passat. Segueix dient que d’aquest import ja s’han descomptat els 
imports que s’han de retornar pels saldos deutors dels exercicis 2009 i 2013.  
Diu que amb la participació del Fons de Participació Local de Catalunya es preveu una continuïtat 
dels imports per valor de 149.000 €. 
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En matèria d’Educació els ingressos que es preveuen son de 35.600 pel finançament i 
manteniment de les escoles bressol municipals, pel conveni signat amb la Generalitat, però que 
en els darrers anys s’ha fet càrrec la Diputació,  i per l’escola municipal de música 30.000 €, que 
els pagarà directament la Generalitat. 
Pel que fa a la Diputació les transferències que es preveuen son de 24.550 € pel conveni de 
col·laboració amb l’ O.R.G.T. i 59.771,22 € pel programa complementari per garantir la cohesió 
social. 
Pel Consorci de Residus els 400.000 € per les tones tractades al CTR més 74.174,98 €,  que és          
l’import previst pel retorn per la gestió de residus Ecoembes i Ecovidre,  i es tracta d’un import ja 
reconegut per part del Consorci. 
En relació a les transferències per part d’empreses privades del Grup Hera 426.865,51 €, pel 
dipòsit de residu municipal tractat al CTR, el cànon pel volum de residus municipals tractats i el 
cànon de generació i venda d’electricitat. 
Segueix explicant que, referent a les despeses finançades per aquests ingressos, al Capítol 1 , de 
personal s’ha aplicat l’augment de l’1 % aprovat per la Llei de Pressupostos Generals de l’Estat, 
però tot i que s’ha aplicat aquest 1 % hi ha un decrement de 93.000 € respecte l’any passat, 
perquè l’any passat estava contemplada la subvenció de la Diputació per a la contractació de 
plans d’ocupació i aquest any, en principi, no hi ha res assegurat. 
En el Capítol 2, que és el gruix del pressupost, destinat a la conservació i manteniment dels 
serveis municipals, en sentit ampli, hi ha un decrement global de 67.061,41 € que com ja han 
comentat és conseqüència de la reducció de totes aquelles partides d’activitats, subministraments, 
material d’oficina, subscripcions, publicacions i  treballs externs que s’han reajustat per poder fer 
front a la reducció dels ingressos que les financen.  
En despeses financeres, s’ha consignat la càrrega financera de l’ajuntament per 61.800 €   
corresponents als interessos de préstecs i despeses de formalització de la pòlissa de crèdit, que 
s’ha sol·licitat per fer front a les possibles tensions de tresoreria per falta de liquiditat que hi puguin 
haver.  
En quan a les transferències corrents es preveu un import de 302.592 €, que implica una reducció 
de 10.000 € respecte l’any anterior i es destinen bàsicament a les entitats del municipi.  
Afegeix que s’han mantingut les transferències que son ajuts directes a les famílies. 
Pels passius financers la dotació correspon a la despesa prevista per les amortitzacions dels 
préstecs que financen l’aportació municipal als projectes d’urbanització de Torreblanca II i el Palà i 
la canonada d’abastament d’aigua en alta. 
Torna a repetir que es tracta d’uns pressupostos molt condicionats per l’actual conjuntura 
econòmica i que no els han permès preveure cap tipus d’inversió, a l’espera de possibles 
subvencions,  sobre tot de les meses de concertació de la Diputació,  però que han ajustat reduint 
despeses generals i evitant al màxim la reducció de despeses socials i ajuts a les famílies que 
s’han mantingut, així com la despesa per la subvenció de llibres de text, i també s’ha previst una 
quantitat per beques per l’Escola Municipal de Música que surt de les partides de Serveis Socials. 
Afegeix que també han pogut ajustar una reducció de quotes de l’escola bressol, tot i que també 
les bonificacions per aquestes quotes s’han racionalitzat i es preveuen poder aplicar amb criteris 
més objectius.  
Per acabar diu que espera que aprovin el pressupost,  doncs pensen que és molt realista i ajustat 
als ingressos que es preveuen i que esperen que amb subvencions puguin fer algun tipus 
d’inversió,  que en aquest moment no poden consignar. 
 
 
Pren la paraula el Sr. Serna, qui agraeix l’atenció de la regidora d’hisenda per donar-los tota la 
informació, però que troben a faltar que l’equip de govern hagi convocat a l’oposició per demanar 
si hi havia alguna possibilitat d’afegir algun punt,  encara que fos minoritari. Comenta que durant 
el temps que ells van governar sempre van convocar a l’oposició en tots els pressupostos, i diu 
que també troben a faltar que es faci alguna cosa en relació a les obres del Ventaiol i del camp de 
futbol, doncs si no es tira endavant almenys voldria veure la predisposició de l’equip de govern. 
Segueix dient que tampoc estan d’acord amb les subvencions de les associacions de veïns,  
doncs tornem una altra vegada a la concurrència competitiva, amb la que no estan d’acord perquè 
no és equitativa per totes les associacions de veïns, sinó que en surten beneficiades les que, en 
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teoria, saben fer millor les coses i presentar un projecte en millors condicions, en detriment de les 
que no tenen aquesta possibilitat perquè la infraestructura que tenen no és la més adequada.  
Afegeix que no estan d’acord en que després de quatre anys de legislatura anterior insistint en els 
ingressos de l’abocador ara se n’adonen de que compten amb uns ingressos de 426.000 €, per 
tant no han tirat enrere el que deien abans d’aquesta legislatura de que no es podia tirar endavant 
un ajuntament amb els ingressos de l’abocador, per tant la intenció que tenen és de que segueixin 
entrant les tones que surten del CTR. 
Segueix dient que es tracta d’un pressupost continuista,  doncs moltes de les partides son 
idèntiques a les de l’anterior pressupost, tot i que troben molt a faltar les partides d’inversions, 
doncs no entenen com tiraran endavant el pressupost sense invertir res, i no sap com s’ho 
prendrà la gent. 
Per altra banda diu que es volen queixar,  doncs la partida de neteja i endreç que més ha baixat 
ha estat la del pavelló, cosa que ja es comença a notar, doncs ja els han arribat queixes en aquest 
sentit, i els sap greu,  doncs la seva lluita durant 4 anys va ser que el pavelló tingués “cara i ulls”. 
A més, la partida de percentatges no hi ha per on agafar-la, i estan sorpresos de que no s’hagi 
explicat el pressupost a les associacions de veïns.  
Diu que per part de Veïns per Vacarisses haurien de fer moltes crítiques a petita escala, i és per 
tot això i si no hi ha cap manera de reconduir-lo que no hi votaran a favor. 
 
 
Intervé el Sr. Boada qui comença dient que el Sr. Serna ha estat molt encertat en la seva 
exposició, i també vol felicitar  la regidora d’hisenda per tota la informació que els ha facilitat, fins 
hi tot  coses que no depenien d’ella. 
Explica que tal com ha dit l’alcalde es poden fer graelles de moltes maneres, però també es podria 
allargar més,  doncs els temps de més endeutament també ha estat el de més ingressos, i sense 
anar gaire enrere, els anys 2006, 2007, 2008 l’endeutament va anar baixant perquè no es va 
demanar cap crèdit, i durant el 2011 i 2012 es van anar tornant crèdits i va ser per les obres de 
Torreblanca II quan es van demanar més crèdits i quan i va haver més ingressos a l’ajuntament. 
Per altra banda, diu que de la liquidació del pressupost hi ha algunes partides que no els quadren, 
per exemple els ingressos de l’aigua, doncs a nivell de liquidació estem a 260.000 €, l’any passat 
es van pressupostar 300.000€ i aquest any pugen 330.000 €. 
També veuen que els ingressos que es preveuen del pavelló son els mateixos que els de l’any 
passat,  i si hi ha menys socis hi haurà menys ingressos, per tant no sap si el pressupost s’ha 
calculat des de la regidoria o des de comptabilitat i li agradaria saber-ho. 
Adreçant-se al regidor de comunicació li demana com s’ha calculat la taxa de 1.000 € per la 
revista. 
Pel que fa a les denúncies per circulació es van pressupostar 15.000 € i ara es preveuen 20.000 
€, per tant no ho entenen. 
Segueix dient que,  tal com ha dit el Sr. Serna ,durant aquests anys hi ha hagut moltes mocions          
per part d’Esquerra Republicana pel tancament de l’abocador “rebuig frontal a l’ampliació de 
l’abocador”, “el Parlament aprova que es tancarà al juny de 2015”, “Esquerra vetllarà pel 
tancament” i ara veuen que no hi ha tancament, “actualment es disposen temporalment els 
terrenys adjacents i una vegada que s’esgoti a dalt, es seguirà tirant residus fins que s’esgoti la 
capacitat que no sabem quina és.” 
Pel que fa a les despeses diu que hi ha un decrement que no es veu als pressupostos en sí, a 
més no li quadren coses, per exemple els números de les instal·lacions esportives que consten 
aquí no quadren amb els que els han donat. 
Adreçant-se a la Sra. Sánchez li pregunta que tenen previst fer amb l’ augment  del servei d’aigua 
de 12.000 € . 
Per altra banda diu que hi ha un concurs de neteja, que puja 76.000 €, i  tenen contractes amb 
Fuparc per 20.000 €, el que dona 98.000 € i s’han posat 79.000 €,  per tant falten diners, a no ser 
que tinguin sort i sàpiguen que hi ha ofertes de baixes importants en el plec de parcs i jardins. 
Adreçant-se al Sr. Salamé li pregunta a què és degut l’augment de preu de la paginació del 
Terme, doncs veu que  passa de 2.500 € a 7.500 €. 
També diu que li estranya que hi hagi baixes en energia elèctrica i en serveis telefònics, en 
combustible és degut a la caldera de biomassa, però la resta no s’ho acaben de creure. 
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Adreçant-se a la Sra. Santander la felicita per l’augment dels 23.000 € de la partida de Medi 
Ambient però que li agradaria saber què es pretén fer.  
Per altra banda veuen retallades en escoles de primària d’uns 59.000 € i en l’escola de música 
d’uns 1.800 €. 
Pel que fa a acció social, promoció social, havien d’apostar-hi molt i veuen que també hi ha 
continuïtat. 
Segueix dient que baixen les activitats culturals, es mantenen les biblioteques, gent gran i 
urbanisme també baixen, no hi ha projectes dels que hi ha tota una feina feta com del Ventaiol, 
que si no es fa es perdrà i seran diners llençats. 
Pel que fa a foment de l’esport i instal·lacions esportives diu que ell tenia 67.000 € per una banda i 
179.000 € per l’altra i no li quadra amb els números d’ara, doncs segons el Sr. Casas hi havia una 
baixa de 23.000 € i li agradaria saber els 90.000 € d’estalvi d’on eren. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Rios qui vol fer unes consideracions generals abans que cada regidor parli 
sobre la seva àrea. Comença dient que quan ella es va reunir amb els membres de l’oposició els 
va dir que qualsevol tema que volguessin comentar o qualsevol consulta a fer a ella o als tècnics 
tenien les portes obertes, per tant podrien haver-se informat de tot allò que no tinguessin clar. 
Afegeix que per altra banda els han facilitat un “excel”, que es tracta d’un document de treball 
intern, que precisament està en “excel” per a que poguessin treballar sobre el document i treure 
les seves conclusions i dades, per tant es tracta d’un acte de total transparència. 
Pel que fa a les inversions diu que ja ha comentat que en la situació que es troben no han tingut 
massa marge de maniobra, son els primers pressupostos de la legislatura amb una situació 
sobrevinguda de disminució d’ingressos i d’incertesa de cara als propers anys,  i és per tot això 
també que son pressupostos continuistes. Com ja ha dit, les inversions estan supeditades a 
possibles subvencions,  i els recorda que als pressupostos del 2015 les inversions també estaven 
a zero i per tant la situació va ser la mateixa i es van poder fer inversions per majors ingressos del 
2015 i subvencions sobrevingudes. 
En relació a les associacions de veïns,  el Sr. Alcalde ha dit que volen convocar a tota la població 
a una exposició pública dels pressupostos, no només a les associacions, però creuen que el 
primer que havien de fer és informar a l’oposició i regidors pel respecte que els tenen com a 
membres de l’ajuntament, i a més els pressupostos estaran penjats a la web. 
En quan a la comparació de l’endeutament, han agafat tota la informació històrica del mateix 
període de temps per ser més transparents i objectius i que la gent tragués les seves conclusions. 
Diu que l’endeutament ha baixat perquè s’han pagat crèdits,  perquè tocava fer-ho i per imperatiu 
legal es van haver de tornar crèdits amb el romanent de tresoreria,  pel decret de la època del Sr. 
Zapatero. 
Pel que fa als ingressos, diu que estan fets des d’intervenció, aplicant un principi de prudència, 
doncs la interventora ha mirat els ingressos un per un per poder fer-los de la manera més realista 
possible, sense estar inflats. 
En relació a l’abocador diu que els ingressos son els que son, i que fins a 31 de juliol hi havia els 
ingressos del dipòsit de la part frontal,  i per tant no hi ha més discussió perquè a més no depèn 
de l’ajuntament. 
Segueix dient que pel que fa a despeses en energia elèctrica, combustible... des d’intervenció els 
van passar un primer esbós del pressupost,  doncs tècnicament saben com aniran els trets i per 
tant confien en que les dades son realistes. 
Pel que fa a les instal·lacions esportives, adreçant-se al Sr. Boada,  li diu que potser no li quadren 
perquè també inclouen el capítol 1, despeses de personal. 
 
 
Intervé el Sr. Alcalde per fer algunes puntualitzacions. Adreçant-se al Sr. Serna, en relació a la 
gespa del camp de futbol, li diu que en teoria s’havia de fer per un conveni que, estan Esquerra a 
l’oposició ja els va dir que no era un conveni, i ara quan s’han reunit amb Tratesa els han dit que 
allò és paper mullat, i que va a canvi d’alguna cosa. 
Pel que fa als ingressos de l’abocador, es cert que estant a l’oposició i ho segueixen pensant ara, 
no s’hauria d’haver depès tant de l’abocador, doncs potser pretenien que fessin una retallada de 
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600.000 € per no dependre de l’abocador i afectar als serveis bàsics, però en aquest poble s’ha 
anat vivint de l’abocador a canvi de tenir uns impostos baixíssims, i com que l’abocador s’ha 
acabat i ha petat als morros de qui ha petat...... Segueix dient que si la taxa de recollida 
d’escombraries hauria de ser de 150 € i n’estem pagant 48 € hi ha un decalatge de 100 € que 
afecta a les polítiques que puguin fer els diferents governs que vinguin. Diu que això no ho han fet 
ells sinó que s’ho han trobat fet,  i el que pretenen és que els ingressos de l’ajuntament no 
depenguin de l’abocador,  sinó que aquests ingressos de l’abocador siguin per fer inversions i no 
vagin com fins ara a despesa general. 
En relació a les inversions diu que estaran al voltant dels 400.000 €,  però que és en les meses de 
concertació on demanaran  fer-les, i fins i tot potser poden demanar un crèdit a la Diputació sense 
interès, perquè tenen un endeutament d’un 28 %, que és baix, però a vegades amb un 
endeutament una mica més alt els diners poden estar al carrer o ajudant a les famílies que més 
ho necessiten, doncs està molt bé tenir un endeutament molt baix,  però no trobar-te que no pots 
fer segons quines polítiques. 
 
Per acabar diu que, evidentment que es tracta d’un pressupost continuista,  i és per això que 
espera que hi votin a favor, perquè continua allò que es va fer l’any passat i per tant no hi ha motiu 
de que els dos grups a l’oposició hi votin en contra. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Serra qui,  en resposta al Sr. Boada,  diu que evidentment segueixen 
apostant pel comerç i el turisme, però també és cert això de que el pressupost és continuista 
perquè no hi ha possibilitat de invertir-hi més diners, però es tracta d’un projecte de quatre anys i 
amb molt poc és pot fer molt i que es noti,  i amb imaginació també es poden fer coses que no 
necessitin pressupost, i a més estan pendents d’ajudes per engegar projectes que ja tenen 
previstos, fins i tot ajudes tècniques que puguin venir del Consell Comarcal o Diputació.  
 
Intervé la Sra. Sánchez qui, en relació a l’increment dels subministraments de l’aigua diu que 
aquests 12.000 € s’han inclòs en base a la liquidació final del 2015,  doncs una cosa és la previsió 
final de 2015 i altre l’execució, en que hi ha hagut un increment de despesa de material d’aigua,  i 
a més a més ho han fet per prudència, doncs no han tingut pluges i es preveu un estiu complicat a 
nivell de fuites, reparacions i sequeres. Per altra banda diu que la partida de jardineria queda una 
mica per sota del que els agradaria,  però els recursos son els que son i la previsió és que 
segurament hi haurà una petita baixa en el concurs,  i com que els pagaments es fan mensuals en 
algun moment s’incorporaran crèdits per recuperar aquesta petita part que els falta. 
 
El Sr. Boada diu que això és un error garrafal. 
 
La Sra. Sánchez li respon que ell per quadrar el pressupost de 2015 va deixar de pressupostar 
una despesa que coneixia perfectament de 200.000 € de retorn d’un crèdit. 
 
Intervé la Sra. Santander qui explica que a Medi Ambient hi havia coses que no estaven 
pressupostades i que s’havien de pagar, com l’1% del personal,  que suposen 5.368 €, l’IVA del 
gestor energètic 3.280 €, el que fa 8.648 €, les franges que l’any passat van ser 60.000€                       
consignats i estava pressupostat per 55.000, han hagut de posar 60.000 € per la prevenció 
d’incendis, el  “gemweb” que estava a personal i s’ha passat a Medi Ambient, unes subvencions 
que ja estaven compromeses des d’abans del compostatge per 10.262 €, i només han afegit 
4.000 € per l’esterilització dels senglars, en total son 29.055 €.  
Pel que fa a Educació hi ha partides que s’han reduït,  com la de manteniment, perquè segons el 
que ha dit la interventora és el que s’ha gastat el 2015. A l’Escola de Música, les bonificacions 
s’han pujat,  però estan a la partida de Serveis Socials,  i a les escoles bressol s’han afegit dues 
educadores. 
 
Intervé la Sra. Ríos per comentar que a la partida 227 de servei extern de vetlladores, hi ha hagut 
un decrement perquè es cobreix amb mestres de l’escola bressol. 
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Pren la paraula el Sr. Salamé qui,  adreçant-se al Sr. Boada,  li demana si això que ha dit de que 
hi havia menys subvencions per a les associacions es tracta d’una consideració o li volia fer 
alguna pregunta. 
 
El Sr. Boada respon que a les transferències hi ha 1.800 € menys que l’any passat. 
 
El Sr. Salamé li diu que es tracta del mateix import per associació, però que n’hi ha alguna que 
s’ha donat de baixa i per tant hi ha menys entitats a qui donar-li subvenció. 
Per altra banda, en relació al que li ha demanat sobre els càlculs de la publicitat, explica que com 
que no s’havia fet abans no tenia cap referència i per tant ha hagut de fer un càlcul aproximat que 
espera que sigui així, i a més com ja va comentar a la comissió hauran de sortir de Vacarisses a 
buscar publicitat més alta,  doncs els comerços i empreses de Vacarisses estan bonificats. 
Pel que fa a la maquetació pujarà perquè hi haurà publicitat per finançar-la, doncs volen fer una 
revista que no sigui simplement un pamflet de l’ajuntament, sinó que les entitats hi tinguin cabuda. 
 
El Sr. Boada diu que el que no entenien és que la maquetació pugés 5.000 € i la revista 1.000 €. 
 
El Sr. Salamé diu que canvien el sistema d’impressió per poder estalviar i el tipus de paper, però 
per la maquetació, si la revista té més pàgines hi ha més feina d’un dissenyador i per tant la 
maquetació és més cara, doncs la revista ho és tot, la maquetació, el disseny i el contingut. 
 
Pren la paraula la Sra. Ríos, qui en relació al que ha dit el Sr. Serna sobre que les subvencions a 
associacions de veïns tornaven a concurrència competitiva diu que és la forma més transparent 
de fer-ho i d’evitar el tracte de favor vers altres entitats que no ho fan així. 
 
Intervé el Sr. Casas qui , en relació a les inversions,  diu que ja  han explicat la situació econòmica 
i per tant és prou evident que aquest any no es poden plantejar fer algun tipus d’inversió en 
aquestes obres d’urbanització, tot i que els pesa, però si que aprofitaran per començar a parlar 
amb el veïns per trobar solucions, maneres de pagament, per poder afrontar-ho pel 2017 tirant 
llarg. 
Pel que fa al camp de futbol torna a dir que tenen els diners que tenen, però que estan treballant 
amb Diputació per tal que a través d’un estudi que els han de presentar en breu,  més feina que 
han fet des de l’ajuntament per altra banda, Diputació els pugui donar un cop de mà important en 
aquest tema. 
En relació a la neteja del pavelló diu que han de reduir despeses de tot arreu, i que ell no té cap 
queixa sobre el tema,  però agraeix que ho digui i així ho tindrà present i s’informarà. Afegeix que 
amb el pavelló tancat al matí no hi haurà tanta afluència d’usuaris i pe tant no s’embrutarà tant. 
Segueix dient que a la regidoria de Cultura  el pressupost disminueix una mica, doncs amb 
imaginació, empenta, i propostes diferents del que s’ha fet fins ara, tiraran endavant els projectes 
previstos, sense necessitat de despeses desmesurades, en alguns casos, com s’havia fet fins ara. 
Pel que fa a la Gent Gran el pressupost baixa 5.041 €, doncs degut a la situació actual han hagut 
de prescindir d’algun dels actes que es venien fent fins ara i ho enfocaran també d’una altra 
manera per fer d’altres activitats que no representin una despesa important,  com per exemple el 
dinar dels avis,  que pujava 7.000 € i que creuen que s’ho poden estalviar. 
 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui  comenta que per a la promoció i foment de l’esport al 2015 hi 
havia 51.000 € i a pel 2016 n’hi ha 67.000, en canvi a les instal·lacions esportives al 2015 hi havia 
219.000 i al 2016 hi han 179.000 €, 39.000 € menys, per tant aquests 79.000 € que es va dient 
sempre que baixa, a nivell pressupostari no surt.   
 
El Sr. Alcalde diu que si el que vol dir és que els 257.000 € haurien de ser 219.000 €, i que els 
178.000 son correctes,i per tant la reducció no és del 78% sinó que és menys...... 
El Sr. Boada respon que per tant la reducció d’esports sobre aquests números és de 23.000 € i no 
dels 78.000 € que es va dient. 
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La Sra. Ríos diu que cal tenir en compte que al Capítol 1 s’han anat ajustant partides i posant-les 
cadascuna a la regidoria corresponent. 
 
El Sr. Boada diu que si ells han analitzat el pressupost amb uns documents,  però posteriorment 
en fan canvis i  no poden tenir-los..... 
 
La Sra. Ríos respon que no s’ha fet amb posterioritat, sinó que abans de donar-li el document ja 
s’havia fet. 
 
El Sr. Alcalde diu que hi ha un error al document però que el que  s’està aprovant ara és la 
memòria. 
 
El Sr. Boada diu que si a la població els donen això amb dades que estan malament,  els estan 
enganyant. 
 
El Sr. Alcalde respon que es tracta d’un error, no d’enganyar ningú, per tant els demana perdó i 
diu que ja ho esmenaran per quan facin la presentació. 
 
La Sra. Ríos diu que agraeixen l’observació i que abans de penjar-ho a la web i presentar-ho ja  
ho corregiran, però que això no deixa de ser un “power point” i que el que conta és el que estan 
aprovant i el que hi ha a la memòria. 
 
 
Pren la paraula el Sr. Serna qui,  adreçant-se a la Sra. Ríos, li diu que quan ell va rebre aquest 
document ja estava tot tancat, no era pas per treballar-lo ni per afegir cap proposta, almenys no 
recorda que li digués, igual que sí que li va dir que qualsevol dubte el consultés amb la 
interventora.  Afegeix que el fet de que reconeguin que el pressupost és continuista vol dir que 
accepten que el pressupost de l’any passat no estava tan malament. 
Adreçant-se al Sr. Alcalde  li diu que com vol que li acceptin el pressupost quan ell mateix no en 
va aprovar cap en 4 anys. 
 
El Sr. Alcalde li respon que això ho ha dit irònicament. 
 
El Sr. Serna diu que tot i conèixer el Sr. Alcalde  de fa molts anys, no l’ha entés així. 
 
El Sr. Alcalde li diu que d’ara en endavant ja li farà un senyal quan parli irònicament. 
 
El Sr. Serna segueix la seva intervenció dient que, en relació al que ha dit la Sra. Ríos de que els 
ingressos de l’abocador son els que son i que es troben lligats, li vol dir que així és com s’hi ha 
trobat des de fa 40 anys enrere, i que aquest any no ha canviat res, doncs es tracta d’un tema que 
el té ferit des de fa molts anys i l’ha hagut d’entomar perquè no tenia més remei. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui diu que la seva intenció és deslligar-se de l’abocador, però el 
que no pot fer és acusar-los amb 8 mesos de govern que porten, d’una política que s’ha seguit al 
municipi durant 20 anys. Doncs, torna a repetir, com ha dit abans, que estan lligats de mans i 
peus amb l’abocador, perquè no hi ha hagut prou coratge per fer altre mena de polítiques, i al final 
l’abocador s’ha acabat, i com que les polítiques que han fet han estat lligar el pressupost a un 
equipament com l’abocador que sabien que s’acabaria....... Afegeix que els ajuntaments no tenen 
gaire misteri, doncs els ingressos venen de l’Estat, de la Generalitat, de les subvencions i del que 
paguen els ciutadans,i a més hi ha d’altres ajuntaments com aquest,  que tenen uns equipaments 
que donen un volum d’ingressos important i el que s’ha fet ha estat anar tibant d’aquests 
ingressos, en comptes d’equilibrar el que eren els ingressos ordinaris amb les despeses, s’ha anat 
posant aquests ingressos extraordinaris com ordinàries, amb uns impostos molt baixos. Adreçant-
se al Sr. Boada li demana d’on vol que treguin els ingressos. 
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Pren la paraula el Sr. Serna, qui diu que ell no acusa ningú, però que vol deixar palès que durant 
4 anys han tingut la matraca de l’abocador i, en el seu cas,  patint-lo en el propi cor, i que ara el 
que li vol dir és que ja que ha estat 4 anys demanant que es tanqués l’abocador, ara que té la 
oportunitat de fer-ho , que ho faci, doncs encara que això vingui heretat el Sr. Alcalde té la 
potestat de dir “fins aquí hem arribat”, una altra cosa és que li facin cas. 
 
El Sr. Alcalde li recorda que quan va ser regidor fa dues legislatures això ja ho va dir on havia de 
fer-ho i li van dir que “gràcies i passi-ho bé”. Però segueix defensant que l’abocador s’ha de tancar 
i que el CTR,  ja que el tenen,  ha de funcionar a ple rendiment, òptimament, i així els recursos 
que perden d’un lloc potser es recuperen per l’altre, però no per anar a despesa ordinària, que és 
el mal d’aquest ajuntament. 
 
El Sr. Serna diu que ell fa anys que ho sap això, però que no sap la solució, en canvi el Sr. 
Alcalde semblava que tenia la vareta màgica i continuen igual. 
Pel que fa al camp de futbol, diu que si el que es va signar amb Tratesa no era un conveni, ell 
sabrà el que és, doncs algun document deu haver-hi a l’ajuntament. 
 
El Sr. Alcalde li respon que el que hi ha no és un conveni,  doncs no hi ha acords, es tracta d’una 
declaració d’intencions, com ja van dir quan estaven a l’oposició,  i el Sr. Boada va dir que al mes 
següent allò seria un conveni, però no va ser-ho i ara el Grup Hera s’intenta escapolir, doncs a 
canvi de complir allò demana altres coses. Afegeix que si volen es poden reunir, doncs ells no 
volen amagar res, però fer-los culpables d’unes polítiques seguides durant 20 anys és, com a 
mínim, molt atrevit. 
 
El Sr. Serna segueix la seva intervenció adreçant-se a la Sra. Serra, i li diu que amb imaginació es 
poden fer moltes coses, però a la imaginació se li han de posar esforços personals i diners, sinó 
no es tira endavant res. 
Adreçant-se a la Sra. Ríos li diu que això de que ara es donen els diners a les associacions de 
veïns d’una manera transparent i que abans es feia amb tracte de favor no és veritat , ni una cosa 
ni l’altra, cosa que demostrarà quan tingui a les seves mans els diners que s’han donat associació 
per associació, doncs al pressupost posa una quantitat però encara no saben com es repartirà. 
Adreçant-se al Sr. Casas li diu que es cert que el poliesportiu es tanca al matí, però que abans ja 
hi havia molt poca afluència de públic al matí, o sigui que el pavelló tampoc s’embrutava al matí, 
per tant si ara es treu la neteja que es feia normalment al matí i després de tot el dia es tornava a 
fer, s’ha d’embrutar per nassos, i ja en aquell moment hi havia queixes de que estava brut i ell 
havia de demanar al Sr. Boada que li pugés el pressupost per donar un servei amb “cara i ulls”. 
 
Pren la paraula la Sra Ríos qui, adreçant-se al Sr. Serna,  li diu que quan ella ha dit això de 
treballar el document  es referia a que el treballessin ells per estudiar les dades, doncs és un 
document que poden manipular per poder comparar les dades. Pel que fa a les propostes diu que 
aquestes han de sortir d’ells, que ningú els hi ha prohibit fer-ho, doncs quan ells estaven a 
l’oposició eren ells els que s’avançaven a les propostes, tot i que mai els van acceptar cap d’elles. 
 
La Sra. Sánchez demana fer un incís i diu que no es que no els aprovessin cap proposta, sinó que 
directament no els contestaven. 
 
La Sra. Ríos segueix la seva intervenció dient que,  pel que fa a les subvencions,  no hi ha res 
mes transparent que tothom pugui concórrer a subvencions amb les mateixes condicions, això es 
un exercici de transparència , i quan ha dit tractes de favor ho deia respecte a altres entitats que sí 
que ho feien per concurrència competitiva, doncs la manera més transparent és que tothom pugui 
accedir a les subvencions en igualtat de condicions i,  evidentment,  ara es doten uns diners però 
no s’han repartit perquè no s’han publicat les bases, per tant no han d’avançar esdeveniments. 
Adreçant-se al Sr. Serna li diu que amb l’abocador ell també va ser molt bel·ligerant i va tenir 
també la seva oportunitat d’acabar amb ell quan estava al govern, i de fet era la seva bandera en 
campanya electoral, per tant no pot exigir el que ell també podria haver fet i no va fer. 
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Pren la paraula el Sr. Salamé qui , adreçant-se al Sr. Serna,  li comenta que el que ha dit en 
relació a les subvencions és que no ho estaven fent de forma transparent, això han estat les 
seves primeres paraules, encara que després ho ha anat sortejant. 
 
El Sr. Serna li respon que ell no ha dit això en cap moment i que pot escoltar-ho a la gravació. 
 
El Sr. Salamé, diu que en aquest cas, li demana perdó. 
 
Intervé la Sra. Serra qui adreçant-se al Sr. Serna li diu que ha dit la combinació perfecte: 
imaginació, diners i esforç, i com que de diners hi ha pocs es compensarà amb imaginació i 
esforç, a més tenen tècnics fantàstics amb moltes propostes i idees que estan recollint i treballant. 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui pregunta quantes tones podia tractar el CTR quan es va 
construir.  
 
El Sr. Alcalde respon que, com ja sap,  el CTR està treballant molt per sota de les seves 
possibilitats i que és un problema que no depèn d’ells,  perquè es tracta d’un problema de 
distribució de les deixalles a nivell de residus de Catalunya. Afegeix que estan treballant des de 
l’ajuntament, des de l’Agència i el Consorci de Residus per a que el CTR treballi a les seves 
màximes possibilitats, i és per això que hi ha varies vies obertes com portar les deixalles del 
Bages, altres possibilitats dins del Vallès mateix i fins i tot de comarques veïnes, doncs el que és 
evident és que al Vallès hi ha un problema,  doncs es va construir un CTR molt per sobre de les 
possibilitats, i també perquè es pensava que Sant Cugat abocaria aquí i al final se’n va anar a 
l’àrea metropolitana. 
 
El Sr. Boada diu que el rendiment està al voltant de les 300.000 tones. 
 
El Sr. Alcalde li respon que una mica menys, cap a les 250.000. 
 
El Sr. Boada diu que 250.000 son les que es van comprometre amb la comarca i 300.000 son les 
que pot tractar, i a 3 €/tona son pràcticament 1.000.000 €, per tant ja tenien l’alternativa a 
l’abocador, ja es va buscar la solució. El problema és que si els veïns de Vacarisses segueixen 
sentint pudors, encara que paguin 40 €, no sap perquè els paguen,  doncs estan rebent  400.000 
€ del CTR, per tant la taxa d’escombraries ha de ser barata a Vacarisses, però si vol pujar els 
impostos pot fer-ho, el que passa que estar a l’oposició és una cosa i governar és una altra, doncs 
ells sempre han defensat l’abocador i treure’n el màxim pel poble, i el que ara critiquen és que 
Esquerra, des de l’oposició deien una cosa i ara és una altra, doncs tancar l’abocador és que no 
entri res a l’abocador, segellat a dalt, doncs mentre s’estan tirant residus del CTR és que està 
obert, doncs no en tiren industrials però tot el demés s’està sentint.  
A més afegeix que ha estat mirant les propostes que va fer Esquerra l’any passat i el que ha pogut 
veure és que en aquest pressupost s’han retallat totes. 
Per acabar diu que pel que fa al sou de l’alcalde és de 7.800 € menys que el que cobrava ell. 
 
El Sr. Alcalde li diu que és bastant menys, que no sap d’on els treu aquests números. 
 
Pren la paraula el Sr. Gibert qui també agraeix a la Sra. Ríos l’atenció que va tenir amb ells a la 
reunió. Per altra banda, diu que això de presentar els pressupostos a la població un cop ja s’han 
aprovat no és transparència, doncs uns pressupostos participatius son aquells en els que es fa 
participar al poble, possibilitat que no l’han donada. Segueix dient que a ells sempre se’ls acusava 
de que no parlaven amb els veïns, en canvi ells sempre mantenien reunions amb les associacions 
de veïns abans del Ple en que s’aprovaven els pressupostos, per tant el compromís d’ Esquerra 
amb uns pressupostos participatius, transparència i parets de vidre, tal com va dir el senyor 
alcalde el dia que va agafar el bastó, no l’estan complint. A més diu que costa poc reunir les 
associacions de veïns com feien ells, i no s’omplien tant la boca de transparència, per tant pensa 
que un dels punts del seu programa el comencen molt malament. 
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Segueix la seva intervenció dient que pel que fa a les polítiques socials han reduït la partida en 
4.000 €, 12.000 € en transferències corrents a famílies i entitats del tercer mon, per tant si es 
diuen d’esquerres no poden reduir les polítiques socials, només això ja és prou motiu per no 
aprovar els pressupostos. Afegeix que per ajuts de menjador ni un € de més, quan fa un any 
batallaven per la taula per la crisi, el que és un nou motiu per votar en contra d’aquests 
pressupostos. Han baixat la quota de l’escola bressol, el que està molt bé, però els recorda que 
tenien un sistema, que van aprovar ells sense recolzament de l’oposició, en el que hi havia una 
tarifació social  i s’ajudava a les famílies que no tenien recursos,  doncs a les escoles bressol hi ha 
famílies que necessiten que se’ls ajudi però també n’hi ha que poden pagar tranquil·lament els 
160 € que es cobraven quan ells hi eren, per tant, hi havia un sistema que funcionava i ajudava a 
qui ho necessitava. 
 
Pel que fa a les obres d’urbanització diu que queda molt clar que no és una prioritat de l’equip de 
govern les obres del Ventaiol i La Creu, almenys per aquest any. 
 
Adreçant-se al Sr. Casas li diu que té poca sensibilitat amb la gent gran del poble doncs reduir la 
partida dels avis en 5.000 €, encara que no vulguin fer el dinar, no haurien de fer-ho. I pel que fa 
als esports, han fet bandera de que al tancar el pavelló als matins hi hauria un estalvi de 90.000 €, 
els socialistes també ho han dit en un pamflet, cosa que és mentida, doncs si es miren les 
previsions de reducció del pressupost de totes les instal·lacions esportives i el pavelló hi han 
posat 31.400 €, però han augmentat 15.000 € en retribucions de personal, per tant d’estalvi dela 
partida d’esports inclòs el pavelló és de 24.000 €, per tant reconeixen amb el pressupost que no hi 
ha un estalvi de 90.000 €, sinó només de 24.000 €, per tant estan enganyant, a més abans 
d’arribar al pressupost ells ja els ho van dir que no era possible. 
Del camp de futbol de gespa no els satisfà l’explicació de l’alcalde doncs, si que és veritat que no 
hi havia un conveni però si que hi havia un acord signat pel gerent del Grup Hera, en una reunió 
on el Sr. Secretari estava present. 
 
Intervé el Sr. Boada qui adreçant-se al Sr. Alcalde diu que el que ha de fer és portar al contenciós 
a qui va signar això. 
 
El Sr. Gibert diu que el que han de fer és lluitar per aconseguir un camp de gespa, no per un tema 
polític, sinó pels nens, perquè puguin fer esport i salut amb una instal·lació com deu mana. 
Afegeix que creu que si deixen passar aquesta oportunitat i se’n van a Diputació potser tenen 
l’ajut, però a Diputació li poden demanar ajuts per altres necessitats,  que a Vacarisses n’hi ha 
moltes. 
 
En relació a l’abocador, diu que l’altre dia va veure un escrit de l’any 2012 que va fer Esquerra al 
diari La Torre sobre una moció en la que insistien que l’abocador s’havia de tancar,  i tot i que en 
aquells moments eren coherents ara no ho son, doncs posen en un pressupost 426.000 € perquè 
estan reconeixent que l’abocador no es tanca i que necessiten quadrar el pressupost de la 
mateixa manera que ho necessitaven ells, doncs els recorda que es van trobar un ajuntament 
bastant hipotecat.  
 
Intervé la Sra. Sánchez qui corrobora això que acaba de dir el Sr. Gibert però vol matissar que 
l’endeutament va ser per unes obres molt importants. 
 
El Sr. Gibert respon que si que ho eren d’importants però es van fer molt malament. Torna a dir 
que és molt incoherent que incorporin com a ingressos els de l’abocador, doncs està clar que 
toquen de peus a terra i ara que manen veuen que sense l’abocador l’ajuntament no pot viure 
gaire bé. Afegeix que el Sr. Alcalde ha criticat la política del Sr. Boada durant 20 anys, però que ell 
l’ha defensat sempre perquè,  potser s’han equivocat, però tenen molts equipament a Vacarisses 
gràcies a l’abocador, doncs si no s’hagués fet tot això gràcies a l’abocador el poble no tindria 
absolutament res, seria un poble pobre i amb molt pocs habitants. 
Per altra banda,  adreçant-se al Sr. Alcalde,  li diu que li ha fet gràcia això de que irònicament li 
digués al Sr. Serna que haurien de votar a favor del pressupost, perquè els pressupostos 
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d’enguany son els mateixos números que l’equip de govern va fer l’any passat, amb la diferència 
de que els de l’any passat estaven ben fets i aquest any hi ha errors. Afegeix que podrien estar 
d’acord amb moltes coses del pressupost, però ja n’ha anomenat moltes amb les que no, la més 
flagrant el tema de l’abocador, també el camp de gespa que és important pels nens. 
Pel que fa al turisme diu que el Sr. Alcalde l’any passat va dir que no podien votar els 
pressupostos fets per U.I.P.V i V x V perquè la partida de Turisme només hi havia 6.000 €, i 
resulta que aquest any han posat exactament el mateix. 
 
Per acabar diu que no estan d’acord amb la manera com han elaborat el pressupost, doncs és un 
pressupost molt tècnic, no es veu gestió política enlloc, i tot i ser tècnic hi ha errades com la que 
han comentat del pavelló que creu que estaria bé explicar-la i rectificar-la, doncs l’estalvi no és de 
90.000 € sinó de 24.400 €. 
 
Pren la paraula la Sra. Ríos qui adreçant-se al Sr. Gibert li diu que si parlen de pressupostos 
realistes i d’errades garrafals, li pot dir que l’any 2015 van pressupostar 200.000 € més 
d’ingressos de l’abocador, 225.000 € menys de no consignar un préstec que sabien que havien de 
pagar, no pressuposten 3 mestres d’escola bressol durant gaire bé mig any, pressuposten els 
ingressos de Juan y Juan per campanyes de sensibilització que no es fan, i tot això per quadrar el 
pressupost, per tant en errors garrofals no hi ha gaire cosa a dir. 
 
En relació a les escoles bressol diu que parlen de la tarificació social, però amb la baixada de 
quotes a l’ordenança ja han aconseguit un increment de matriculació, que era el principal objectiu, 
per tant de cara al curs que ve la previsió és de moltes més matricules. 
 
Segueix la seva intervenció dient que, en relació als Serveis Socials, li agradaria que miressin les 
liquidacions dels pressupostos d’anys enrere, doncs el pitjor que hi ha és tenir diners per Serveis 
Socials i no gastar-los. 
 
El Sr. Boada demana intervenir per al·lusions. 
 
El Sr. Masana li respon que no té cap inconvenient en deixar-lo tornar a intervenir però li recorda 
que quan ell era alcalde a la segona intervenció ja no els deixava seguir. 
 
Pren la paraula el Sr. Salamé qui,  adreçant-se al Sr. Gibert , li diu que li sap molt greu que s’exalti 
tant per una cosa que no entén, doncs confon transparència amb participació, doncs aquests 
pressupostos, com bé ha dit,  no son participatius, però sí transparents, i no té res a veure una 
cosa amb l’altra. Afegeix que ja ho seran participatius, però que no és gens fàcil i  ho faran 
gradualment, a més li recorda que el Reglament de Participació el van aprovar ells però no el van 
arribar a posar en marxa. En relació al que ha dit de que abans d’aprovar el pressupost deixaven 
participar a les associacions de veïns li pregunta si ho feien en base al Reglament de Participació 
Ciutadana. 
 
El Sr. Gibert respon que no. 
 
El Sr. Salamé li diu que, per tant, no era transparent doncs les propostes que van fer les 
associacions ell no les sap, no sap si hi ha algú altre que les sàpiga, per tant era tan poc 
transparent que no era ni gaire participatiu. 
 
Intervé la Sra. Serra qui,  en relació al pressupost de Serveis Socials, tal com ha comentat la Sra. 
Ríos es manté igual, no és veritat que hi hagi una reducció de 12.000 €, doncs 8.000 d’aquests 
12.000 € han anat destinats a una altra partida d’ajuts per l’Escola de Música,  i de la resta,  2.000 
€ van a igualtat i 2.000 € a infància, que abans no es pressupostaven a part. 
Pel que fa a Turisme, diu que amb aquests 6.000 € espera fer alguna cosa més que el que s’ha 
fet fins ara, doncs pel que ha pogut esbrinar només s’han fet punts de llibre. 
 
El Sr. Gibert diu que potser no ha entès la seva ironia. 
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La Sra. Serra li demana que si ell ha entès la seva.  
 
El Sr. Masana, adreçant-se al Sr. Gibert, li diu que com que xerra tant ell mateix ha tancat el 
cercle. 
 
El Sr. Gibert diu que ell no xerra,  que el que fa és participar al Ple. 
 
El Sr. Alcalde li demana disculpes i segueix dient que,  com que va enraonant,  ell mateix ha 
tancat el cercle, parlant de l’abocador i d’impostos baixos, i dient que com que ara s’acaba 
l’abocador si el que faran serà pujar els impostos, per tant sap perfectament el que passa en 
aquest municipi.  
Pel que fa a la gestió política diu que n’estan fent des de el primer dia, doncs van anar a 
Carreteres, i el tècnic els va dir que l’ajuntament de Vacarisses feia anys que no hi anava. 
 
El Sr. Gibert demana al Sr. Alcalde que no digui coses que no son veritat. 
 
El Sr. Alcalde respon que ell no en diu de mentides, que des del primer dia han anat a Generalitat 
i Diputació i li assegura que trauran diners d’on puguin pel bé del municipi, i que igual no se 
n’ensurten,  però tenen un avantatge respecte ells,  doncs son un partit d’àmbit nacional i per tant 
ho tenen més bé, per ser tres partits d’àmbit nacional, municipalistes i amb una altra expectativa. 
Pel que fa al camp de gespa, els pregunta en base a què van negociar aquest “no conveni”, a 
300.000 € o 400.000 €. 
 
El Sr. Boada li respon que per 400 i pico mil. 
 
El Sr. Alcalde diu que quan s’arriba a un acord s’acorda un preu. 
 
El Sr. Boada li respon que està escrit al conveni. 
 
El Sr. Alcalde respon que no, que no està clar el que van negociar i per això ara es troben així. A 
més diu que els camps de gespa han baixat de preu, per tant,  com que no hi ha números en allò 
que van signar...Afegeix que el capteniment del seu govern és fer el camp de gespa,  no només 
en benefici dels nens,  sinó de Vacarisses, i dels nens en particular.  
 
Per altra banda el Sr. Alcalde explica que li van fer una entrevista els de La Torre i li preguntaven 
si es tancaria l’abocador després de la resolució del Parlament i ell va respondre que no, doncs no 
té res a amagar, perquè pel que han pogut saber no és la determinació de tancar l’abocador, de 
moment, doncs hi ha alguna cosa que s’aboca davant de l’abocador que ja s’ho han trobat fet i 
algú sabrà... 
 
El Sr. Gibert li demana que no li toqui aquest tema. 
 
Intervé el Sr. Boada qui, adreçant-se al Sr. Alcalde,  li demana que es llegeixi el que ha escrit a la 
memòria d’alcaldia. 
 
El Sr. Alcalde segueix dient que està d’acord en que son uns pressupostos tècnics, realistes i que 
no enganyen a ningú, doncs ells per fer-los quadrar es van treure 200.000 € d’una banda, van 
inflar 200.000 € de l’abocador sabent que no venien, van treure 3 mestres del pressupost sabent 
que estarien aquí, més les campanyes de Juan y Juan. Per tant el pressupost que han fet ells és 
molt similar però és més honest. En temes de Serveis Socials, tal com a dit la regidora, el que és 
greu és que tenir uns diners i no saber en què gastar-los i no posar-los en qui més ho necessita, 
no destinar-ne més o menys, sinó els que tens destinar-los al que s’han de destinar. 
 
Intervé el Sr. Serna qui,  adreçant-se al Sr. Alcalde,  diu que no accepta que digui que ells no van 
anar a Carreteres i que ja portarà la documentació que demostra que no és cert el que diu. 
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El Sr. Alcalde torna a dir que això és el que li va dir el tècnic. 
 
El Sr. Serna li diu que el que ha de fer és no creure’s al tècnic, doncs hi han anat moltes vegades. 
 
El Sr. Alcalde diu que ell parla de Carreteres de la Diputació, no de la Generalitat. 
 
El Sr. Serna diu que efectivament,  ell no ha anat mai a Carreteres de Diputació. 
 
El Sr. Boada diu que ell tampoc. 
 
Torna a intervenir el Sr. Boada qui diu que al 2015 tothom creia que les entrades de l’abocador hi 
serien igual, doncs no sabien si el 18 de juliol de 2015 es tancaria l’abocador.  Posa l’exemple de 
que si a l’agost plou no es gastaran el que diu aquest pressupost en servei d’aigua, però com que 
no es pot saber es fa un pressupost perquè es pressuposa que serà així, però els tècnics també 
s’equivoquen i per això hi ha els regidors,  per repassar les coses. Segueix dient que van 
pressupostar els diners de l’abocador,  no sabien que es tancaria perquè encara no estava tancat, 
i és cert que des del mes de setembre no s’han tingut els ingressos,  però hi ha hagut majors 
ingressos per plusvàlues,  per exemple. Pel que fa als 200.000 € del crèdit diu que la interventora 
ho va deixar passar.  
En relació a la partida de 15.000 € de Juan y Juan diu que ni Medi Ambient sabia quines accions 
s’havien fet cada any i per això van preferir posar-los i que quedés clar que es gastava per Medi 
Ambient. 
 
Segueix dient que el que ell li pot discutir és que s’ha aprovat un plec administratiu,  que ho sap 
tot l’ajuntament i té el vist i plau de comptabilitat,  però no tenen en compte els altres contractes, i 
si guanya alguna de les empreses amb una baixa important tindran sort i sinó doncs ja 
modificaran la partida, però és una cosa que hauria d’estar a nivell pressupostari, doncs quan van 
fer el concurs hi havia un escrit de la interventora dient que hi havia consignació,  però ara li 
sembla que no n’hi haurà.  
 
En relació a l’abocador diu que el conveni posava que es poden tirar 1.500.000 tones i se’n van 
tirar 3.000.000 i no es va cobrar res, només 10 cèntims més, per tant diu  ara que Tratesa pagui el 
camp de futbol, però els val més que hi hagi un acord signat per l’anterior equip de govern i així 
poder culpar-los a ells i dir que l’acord no serveis per res. Afegeix que això li dol perquè no s’ha fet 
amb mala fe,  sinó en benefici dels veïns de Vacarisses, per tant ara han de defensar el conveni i 
sinó portar al contenciós al Sr. Jordi Gallego que ho va signar. 
 
El Sr. Alcalde respon que ell el defensarà. 
 
El Sr. Boada segueix dient que ja que volen més residus a dalt, se sent olor, no estan posant 
membranes i ho estan patint tots, per tant els acords signats de que farien el camp de futbol s’han 
de fer complir. 
 
Per altra banda diu que tots els projectes que s’han fet del Ventaiol, si no comencen a treballar-hi 
no valdran per res, amb els diners que s’hi han gastat,  i per tant han de continuar, cosa que no 
veuen en aquest pressupost, i per això hi votaran en contra. 
 
Pren la paraula la Sra. Santander qui explica que quan va arribar com a regidora es va assabentar 
de que hi havia un percentatge de diners de Juan y Juan que van destinats a campanyes,  i quan 
va demanar als tècnics de Medi Ambient li van dir que no tenien la partida de les campanyes i que 
no s’havien fet aquestes campanyes de reducció de residus. Segueix dient que ingressen uns 
70.000 € de reducció de residus d’Ecoembes, del plàstic, del vidre, i que per aquest any Juan y 
Juan ha d’aportar uns diners per fer campanyes de reducció de residus i que a finals d’any es 
podran veure amb les factures que els diners s’han destinat a això, doncs el que no pot ser és que 
aquests diners ingressin a les arques generals, doncs reduint residus s’ingressen diners. 
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Pren la paraula el Sr. Alcalde qui adreçant-se al Sr. Boada li diu que per descomptat que lluitaran 
el “no conveni” però aquí només exposen el que hi ha.  
En relació al que ha dit de que no li agrada parlar del passat, diu que tots els arguments que ha 
fet servir el Sr. Gibert per votar que no han estat basant-se en el passat, i a més no es posen 
d’acord amb si el pressupost és continuista o no. 
 
El Sr. Boada diu que té molt clar que el pressupost no l’han fet ells, sinó comptabilitat. 
 
El Sr. Alcalde repeteix que es tracta d’un pressupost tècnic, que és el primer any que estan a 
govern i que més endavant ja veuran els canvis, també en el tema de participació que afectarà a 
tots els àmbits,  doncs el seu objectiu és desenvolupar el Reglament de Participació Ciutadana. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Boada qui, en relació a la intervenció de la Sra. Santander, diu 
que els diners d’aquella partida de campanyes s’han destinat a contenidors de la deixalleria, 
perquè les campanyes eren difícils de controlar, i el més clar era que Medi Ambient fes 
campanyes amb aquests 15.000 €, i si no s’han fet és culpa d’ells i ho sent molt. Afegeix que de 
l’altra manera son factures de Juan y Juan i amb els contenidors,per exemple, constava que els 
havien comprat Juan y Juan però eren de l’ajuntament per la deixalleria. 
 
La Sra. Santander li demana que on anaven els diners de les campanyes. 
 
El Sr. Boada respon que li hauria d’explicar el regidor que portava Medi Ambient els 4 anys 
d’abans, doncs ell no ho sap, perquè quan s’havia d’inaugurar la deixalleria els contenidors els va 
pagar Juan y Juan a compte d’aquests diners, i amb l’anterior govern es va fer així. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui demana al Sr. Boada que no tiri enrere. 
 
El Sr. Boada diu que es va fer així perquè quedessin a nivell pressupostari, perquè no quedaven, i 
li sembla perfecte que ara la regidora de Medi Ambient controli les campanyes. 
 
Pren la paraula la Sra. Ríos qui demana al Sr. Boada que no culpi als tècnics de les seves 
decisions polítiques, doncs sap molt bé que no consignar els 225.000 € va ser una decisió seva, 
igual que les tres mestres d’escola bressol. 
 
El Sr. Boada respon que això no és així. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui abans de passar a votació vol agrair als tècnics, a Intervenció i 
Comptabilitat l’esforç que han fet per tenir els pressupostos pel mes de febrer. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova amb el següent resultat a la votació:  
 
 
 
 
 
  
 
    
 
 
 
 
 
 
  
 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR   X X X 

EN CONTRA X X    

ABSTENCIONS        
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1.3.-  PROPOSTA DE L’ALCALDIA D’APROVACIÓ DE L’ACTA  DE LES OPERACIONS DE 
DELIMITACIÓ ENTRE ELS TERMES D’OLESA DE MONTSERRAT I DE VACARISSES. 

 
En data 5 de desembre de 2014, mitjançant correu electrònic, l’Oficina del Mapa Municipal de 
Catalunya de la Direcció General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya ens insten 
a iniciar el corresponent expedient de delimitació del nostre terme municipal amb el dels municipis 
de Rellinars, d’Olesa de Montserrat i de Viladecavalls, per tal de poder completar les delimitacions 
del nostre terme municipal, d’acord amb l’article 28.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya 
 
De conformitat amb el previst a l’article 28.2 del Decret 244/2007, de 6 de novembre, pel qual es 
regula la constitució i la demarcació territorial dels municipis, de les entitats municipals 
descentralitzades i de les mancomunitats de Catalunya, el Ple de l’Ajuntament és l’òrgan 
competent per adoptar l’acord d’inici de l’expedient i de nomenament de la corresponent Comissió 
Municipal de Delimitació. 
 
De conformitat amb el previst a l’article 28.2 del Decret 244/2007, el Ple de l’Ajuntament en sessió 
ordinària del dia 29 de gener de 2015, acordà d’inici de l’expedient de delimitació del terme 
municipal de Vacarisses  amb els de Rellinars, d’Olesa de Montserrat i de Viladecavalls , i ratificar 
l’acord del Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, pres en sessió extraordinària celebrada el 7 de juliol 
de 2011, pel qual es va acordar nomenar els membres de Comissió de Delimitació Municipal de 
Vacarisses 
 
En compliment del que disposa l’article 28.5 del Decret 244/2007, amb les modificacions operades 
pel Decret 209/2015, de 22 de setembre, atès que durant la tramitació de l’expedient es produí 
renovació del consistori,  el Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió extraordinària el 
dia 9 de juliol de 2015, va acordar nomenar els representants de la Corporació a la Comissió de 
Delimitació Municipal de Vacarisses, essent notificat al Departament de Governació i Relacions 
Institucionals i als Ajuntaments de Rellinars, d’Olesa de Montserrat i de Viladecavalls. 
 
Atès que la Direcció General d’Administració Local, mitjançant escrit, registre d’entrada 000229 de 
data 19 de gener de 2016, ens comunica que el dia 10 de febrer de 2016 ha estat assenyalat com 
a data d’inici de les operacions de delimitació entre el municipi de Vacarisses i el d’Olesa de 
Montserrat, a l’efecte de formalitzar l’acta corresponent. 
 
D’acord amb l’article 30.2 del Decret 224/2007, amb les modificacions operades pel Decret 
209/2015, de 22 de setembre, s’ha practicat notificació individualitzada a tots els titulars de les 
finques afectades per l’expedient de delimitació,  fent-los avinent la data i lloc de la reunió per a 
l’inici de les operacions de delimitació, i la pràctica de la notificació a un dels titulars , en virtut del 
que disposa l’article 59.5 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre,  es va efectuar mitjançant anunci 
al Butlletí Oficial de l’Estat del dia 29 de gener de 2016 atès que s’ignora el lloc de notificació. 
 
Estesa l’acta de les operacions de delimitació entre els dits termes municipals, en la qual consten 
com assistents representants de les comissions d’ambdós municipis,  representació de la 
Generalitat de Catalunya, i veïns afectats. 
 
Vist que l’article 31.4 del Decret 244/2007 , amb les modificacions operades pel Decret 209/2015, 
de 22 de setembre, disposa que l’acta corresponent a les operacions de delimitació amb els seus 
documents complementaris se sotmetran al Ple dels ajuntaments afectats, per tal que acordin la 
seva aprovació amb el quòrum de la majoria absoluta del nombre legal dels seus membres . 
 
Atès que la Comissió Informativa de Serveis Territorials, reunida en sessió ordinària el dia 17 de 
febrer de 2016, va dictaminar favorablement. 
 
Al Ple de la Corporació proposo l’adopció del següent 
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A C O R D 
 
 
PRIMER.-  Aprovar l’acta de les operacions de delimitació entre els termes municipals 

d’Olesa de Montserrat i el de Vacarisses, formalitzada el dia 10 de febrer de 2016, 
i els documents complementaris. 

 
SEGON.-  Comunicar el present acord a la Direcció General d’Administració Local del  

Departament de Governació i Relacions Institucionals de la Generalitat de 
Catalunya. 

 
 
El Sr. Alcalde explica que, tal com es va explicar en comissió, es va aprovar la delimitació entre 
els termes d’Olesa i Vacarisses, com es va fer fa un mes amb Esparraguera i com es farà aviat 
amb Viladecavalls. 
 
Es sotmet a votació amb el següent resultat: 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.4.-  MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS ERC-A M, PSC-CP,  MV-E I VPV,  

SOBRE L'EXEMPCIÓ DEL PAGAMENT DE L'IBI DE TOTES LES  CONFESSIONS 
RELIGIOSES 

 
 
L'article 16.3 de la Constitució Espanyola estableix el principi de aconfessionalitat de l’estat 
espanyol. Es determina, per tant, la manca d'adscripció o vinculació a qualsevol confessió 
religiosa per part de les institucions públiques de l'estat espanyol. Aquest principi de neutralitat 
constitucional xoca frontalment amb què es vinculin els interessos generals que representen les 
administracions públiques amb els interessos particulars i privats d'unes determinades 
confessions religioses, més tot i que aquesta vinculació pugui donar lloc a situacions de privilegi. 
 
Les dures mesures econòmiques dutes a terme pel Govern de l' Estat afecten negativament a 
serveis bàsics com l'educació, la sanitat i les prestacions socials. Les successives pujades 
d'impostos estan reduint progressivament el poder adquisitiu de les famílies en augmentar la 
càrrega fiscal que pesa sobre les mateixes. En aquests moments de crisi i de forta retallada de la 
despesa pública considerem que resulta un greuge comparatiu per a la ciutadania que es 
mantinguin les exempcions i els beneficis fiscals de què gaudeix, entre d'altres, l'església catòlica. 
 
La política fiscal, la gestió ordenada dels recursos públics i les bones pràctiques polítiques i 
institucionals són la pedra angular d’un Estat democràtic i de dret. Qualsevol exempció d'impostos 
han de dirigir-se sempre a les capes més desfavorides de la societat, i la càrrega fiscal, per poder 
exercir la seva funció de redistribució de recursos, sempre progressiva per contribuir millor a la 
justícia social i a l'estabilitat econòmica. 
 
El Reial Decret Llei 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria pressupostària, 
tributària i financera per a la correcció del dèficit públic, obliga les corporacions locals a imposar a 

 V x V U.I.PV. MOVEM PSC ERC 

A FAVOR X X X X X 

EN CONTRA      

ABSTENCIONS        
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la ciutadania una pujada de l'IBI de fins a un 10%. Malgrat això, diverses entitats, especialment 
l'església catòlica, continuen alliberades del deure col·lectiu de contribuir al sosteniment de les 
arques municipals. 
 
Considerem anacrònic i injust que es mantinguin privilegis fiscals a grans institucions que a més 
són posseïdores d'un gran patrimoni, el que en res contribueix al bé comú, ni tampoc a pal·liar la 
difícil situació econòmica actual, i menys encara, a canviar el model social que ens ha sumit en la 
mateixa. 
 
Recentment, el Govern Italià ha introduït diversos canvis en la seva legislació perquè l'Església 
catòlica comenci a abonar l'IBI de tots els edificis de la seva propietat que no estiguin dedicats 
directament al culte religiós. L' Església Catòlica probablement sigui el més important propietari 
immobiliari de l'Estat espanyol; el patrimoni eclesial en béns mobles i immobles es xifra en més de 
cent mil propietats. Es calcula que de retirar la butlla de la qual actualment disposa l'Església, si 
aquesta hagués de pagar "religiosament" l'IBI, es podrien recaptar al voltant de 2.500 milions 
d'euros. 
 
D'acord amb l'anterior, es sotmet a la consideració del Ple l'aprovació de la següent 
 

A C O R D 
 
 
PRIMER.-  El Ple de l'Ajuntament de Vacarisses exigeix al Govern de l' Estat i a les Corts 

Generals que suprimeixin de la Llei d'Hisendes Locals l'exempció de l'IBI (impost 
de béns immobles rústics i urbans) a l'església catòlica i altres confessions 
religioses, així com a les seves organitzacions i centres d'ensenyament. 

 
SEGON.-  El Ple de l'Ajuntament de Vacarisses insta el Parlament espanyol a què es 

deroguin  els acords de l'Estat espanyol amb la Santa Seu, especialment el 
d'Afers Econòmics ja que l'església catòlica els incompleix pel que fa al seu 
autofinançament i , conseqüentment a això, s'elimini l'IRPF (impost de la renda) la 
casella d'assignació a l'església catòlica. 

 
TERCER.-  L'Ajuntament de Vacarisses insta a les Corts Generals a que facin les 

modificacions pertinents en la Llei d'Hisendes locals, en la Llei de Mecenatge i 
Fundacions i altres normes locals i lleis estatals i autonòmiques per evitar 
injustificables exempcions de l'IBI i d'altres impostos a totes les confessions 
religioses. 

 
 
Pren la paraula la Sra. Santander qui llegeix els tres acords de la proposta i explica que a 
Vacarisses no han posat un quart punt perquè  ja tenen certificades cadastralment  les propietats 
de l’esglèsia.   
 
Intervé el Sr. Serna qui diu que s’han afegit a la moció perquè hi estant d’acord i que a més 
pensen que ja van tard. 
 
El Sr. Gibert diu que no s’hi van adherir però que també hi votaran a favor, doncs creuen que és 
just, tot i que saben que  a la Parròquia de Vacarisses no els agradarà. Afegeix que , al punt que 
diu que l’acord s’ha de presentar a les Corts,  hauran de fer-ho quan n’hi hagi, doncs de moment 
estan sense govern. 
 
Abans de passar a votació el Sr. Alcalde demana als representants d’ U.I.P.V., si volen afegir-se a 
la moció. 
 
El Sr. Gibert respon que si, per tant es canvia el títol de la proposta afegint a UIPV. 
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1.5.-  MOCIÓ PRESENTADA PER TOTS ELS GRUPS MUNICIPA LS, PER UN 
RECONEIXEMENT AL JOSEP RAMON LÓPEZ, INFERMER DEL CA P VACARISSES 
PER LA SEVA GRAN DEDICACIÓ I PROFESSIONALITAT EN L’ ATENCIÓ DE LA 
SALUT I EL BENESTAR DELS VEÏNS I VEÏNES DE VACARISS ES. 

 
En Josep Ramon López ,va començar com a infermer titular de l’àrea Bàsica de Montserrat,amb 
l’objectiu de posar en marxa juntament amb altres professionals ,l’equip d’atenció primària EAP 
que estava formada per quatre pobles de la comarca del Bages,entra les quals hi havia 
Vacarisses, va ser aleshores quan va començar la seva tasca professional al dispensari local de 
Vacarisses,concretament a principis del mes de desembre de 1995, en una local sota les 
dependències de l’escola bressol el Cuc, cal dir-ho en unes condicions poc adequades per 
desenvolupar la seva feina, però des del primer dia de la seva incorporació al nou equip, sempre 
va treballar pera aconseguir una atenció sanitària de primera qualitat per al nostre municipi. 
 
-Atès que el Josep Ramon López, va fer una aportació importantíssima en el benestar i la cura de 
la salut,d’una manera molt professional i humana en l’atenció de una gran part dels veïns i veïnes 
del nostre municipi, que en algun moment de la seva vida han necessitat els serveis d’atenció 
sanitària. 
 
Atès que el Josep Ramon López, ha estat una persona que ha estimat d’una manera especial la 
nostra vila amb una gran vàlua personal i professional i molt estimada i valorada per las majoria 
dels pacients i usuaris del Cap de Vacarisses. 
 
Atès que per qüestions personals el Josep Ramon López, ha decidit fer un canvi professional i 
darrerament ha deixat de prestar el servei d’infermeria en el Cap de Vacarisses per tot l’exposa’t 
anteriorment tots els Grups Municipals de l’Ajuntament de Vacarisses proposen l’adopció dels 
següents , 
 

ACORDS 
 
PRIMER.-  El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses fa un reconeixement públic al senyor Josep 

Ramon López, , infermer del Cap de Vacarisses, per la seva professionalitat i 
trajectòria en l’atenció primària de la salut i del benestar dels nostres veïns i 
veïnes, durant mes de 20 anys. 

 
SEGON.-  Comunicar aquest acord a l’interessat. 
 
TERCER.- Publicar aquest acord al Terme i la web municipal. 
 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui cedeix la paraula al Sr. Gibert  i explica que a la moció s’hi han 
adherit tots, però que la va presentar U.I.P.V., doncs des de l’ajuntament ja li havien fet arribar el 
seu reconeixent com a representants de la vila de Vacarisses. 
 
El Sr. Gibert diu que,  tal com explica la moció,  el Sr. Josep Ramon va començar l’any 1985, quan 
a Vacarisses eren mol poca gent i el dispensari estava en un lloc molt petit, a sota de l’escola 
bressol, i el metge venia 2 dies a la setmana i cobrava una part del seu sou de l’ajuntament. 
Segueix explicant que va ser a partir del mes de desembre de 1995 que es va incorporar el Josep 
Ramon,  juntament amb la doctora Alzina,  i Vacarisses va entrar dins de l’Àrea Bàsica de Salut 
de Montserrat i es va muntar a través de l’Institut Català de la Salut el futur sanitari de Vacarisses. 
Segueix dient que el Josep Ramón ha estat una persona molt important per Vacarisses, doncs ha 
estat una persona molt estimada i apreciada i un gran professional,i per això quan van saber que 
marxava van decidir que se li havia de fer un petit reconeixement en nom del poble per la seva 
tasca i dedicació. 
Per acabar diu que celebra que tot el Consistori s’hi hagi afegit i volen demanar al Sr. Alcalde que 
es pogués fer algun acte i que vingués el Josep Ramón i se li fes un petit reconeixement amb tot 
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el Consistori. 
 
El Sr. Alcalde respon que li sembla correcte i que ja en parlaran. 
 
Pren la paraula el Sr. Serna qui diu que des de Veïns per Vacarisses estan d’acord amb tot el que 
ha dit el Sr. Gibert i que fins i tot creuen que el Josep Ramón hauria de ser fill predilecte de 
Vacarisses, per la feina que ha fet. 
 
El Sr. Alcalde li respon que de moment, aquest títol, està reservat a l’Església. 
 
El Sr. Boada, vol afegir que tots poden ser professionals,  però que el Josep Ramón va ser molt 
més que un professional, doncs era molt insistent amb temes com el tabac. 
 
El Sr. Alcalde li respon que sí que efectivament va aconseguir que molta gent deixés de fumar. 
 
El Sr. Gibert afegeix que va fer que molta gent tingués una millora en la vida. 
 
El Sr. Boada diu que en casos de patiment estava molt a prop de les famílies ,i per tant el fet de 
fer molt més que la seva feina es mereix un reconeixement. 
 
    
 
2.- SOBREVINGUTS. 
 

No n’hi ha.  
 
3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPOR ATIVA0 
 
 
3.1.- DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CEL EBRADES PER LA JUNTA 

DE GOVERN LOCAL ELS DIES 25 DE GENER DE 2016, 1, 8 i 15 DE FEBRER DE 
2016. 

 
            Es dona compte de les actes de les sessions esmentades de les quals s’ha entregat copia 

de les minutes juntament amb la convocatòria plenària.  
 
3.2.-  DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA 

SESSIÓ ORDINÀRIA  (Alcaldia, del 22/2016, de 22/01/2016, al 57/2016, de 17/02/2016), 
(Hisenda, l’1/2016, de 27/01/2016), (Medi Ambient i Sostenibilitat, el 3/2016, de 
29/01/2016), (Serveis Municipals, del 2/2016, de 29/01/2016, al 7/2016, de 18/02/2016), 
(Sanitat i Consum, del 12/2016, d’01/02/2016, al 15/2016, de 17/02/2016), (Urbanisme, 
del 6/2016, de 28/01/2016, al 13/2016, de 17/02/2016), (Indústria, Promoció Econòmica, 
Comerç i Turisme, del 2/2016, de 28/01/2016, al 4/2016, de 02/02/2016), (Esports, el 
2/2016, d’01/02/2016), (Educació, del 3/2016, de 29/01/2016, al 6/2016, de 09/02/2016), 
(Acció Social, Cooperació i Solidaritat, del 4/2016, de 28/01/2016, al 8/2016, de 
15/02/2016), (Cultura, Festes i Patrimoni,  l’1/2016, d’01/02/2016), (Mobilitat territorial, 
l’1/2016, de 02/02/2016), (Comunicació, el 2/2016, de 22/01/2016), (Gent gran, l’1/2016, 
de 28/01/2016), (Habitatge, el 2/2016, de 29/01/2016), (Recursos Humans i Organització 
Administrativa, el 7/2016, de 04/02/2016). 

 
            Es dona compte dels decrets relacionats. 
 
3.3.-  DONAR COMPTE  DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUN CIONARI I LA 

CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL. 
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Es dona compte dels decrets que es transcriuen literalment a continuació: 
 
 

DECRET DE L’ALCALDIA NÚM 003/2016 
 
 

Mitjançant Decret de l’Alcaldia 142/2015 de data 14 de maig de 2015, la senyora Sònia Ruso 
Labrador, va ser nomenada agent de la policia local, funcionària interina, dins l’escala d'Administració 
Especial, sotescala de Serveis Especials, classe Policia Local, corresponent al grup C.2, a partir 
de dia 15 de maig de 2015 i fins la reincorporació de l’agent TIP 1028 que es trobava de baixa per 
incapacitat temporal.  

En data 31 de desembre de 2015, l’agent de baixa va comunicar l’alta de la seva incapacitat 
temporal i la seva voluntat de gaudir de les vacances pendents de l’exercici 2015. 

Vist l’informe tècnic del segent de la policia local sobre la necessitat de que la treballadora Sònia 
Ruso continuï prestant els seus serveis mentre l’agent TIP 1028 gaudeixi de les seves vacances i 
on sol·licita que a més  s’ampliï el seu nomenament per cobrir  el permís de paternitat que gaudirà 
l’agent TIP 1046 durant el mes de març. 

D’acord amb el citat informe i tenint en compte que el nomenament de la senyora Sònia Ruso 
segueix l’ordre establert a la borsa de treball d’agents la policia local de l’Ajuntament de Vacarisses. 
 
Vist l’informe favorable de la interventora accidental d’aquesta corporació conforme hi ha 
consignació pressupostària per fer front a les despeses derivades d’aquesta contractació, i 
entenent que no contradiu el que determina Llei 48/2015 de 29 d’octubre, de Pressupostos 
Generals de l’Estat per a l’any 2016. 
 
En virtut del que disposa l’article 55 f) del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el 
reglament del personal al servei de les entitats locals 
 

RESOLC 
 
PRIMER.- Mantenir el nomenament de la senyora SÒNIA RUSO LABRADOR com a agent de la 

policia local, funcionària interina, dins l’escala d'Administració Especial, sotescala de 
Serveis Especials, classe Policia Local, corresponent al grup C.2, fins a la 
reincorporació de l’agent TIP 1046 que gaudirà del  permís de paternitat.  

SEGON.- Notificar el pressent acord als interessats i donar compte al Ple de la Corporació en la 
propera sessió que es celebri. 

 
 

DECRET DE L’ALCALDIA 31/2016 
 
 

La treballadora de l’Ajuntament de Vacarisses Nadia Bosch Puig, que va ser contractada 
mitjançant Decret de l’Alcaldia 329/2015 d’11 de novembre com a professora de l’escola municipal 
de música dins l’especialitat de llenguatge musical amb una dedicació d’un 20% de la jornada, va 
presentar instància comunicant la seva renúncia a partir del dia 27 de gener de 2016, segons 
registre d’entrada 230/2016. 
 
Vist que per part de la tècnica dels departament s’ha presentat informe sobre la necessitat urgent i 
inajornable de substituir la Nadia Puig i la proposa la contractació del senyor Eudald Danti Roura, 
que considera prou capacitat i qualificat per a substituir la treballadora fins que existeixi la 
necessitat o coma a màxim fins el 30 de juny de 2016, el qual es troba es troba en disposició de 
cobrir una jornada del 20%. 
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Vist que ja es va emetre informe per part de la interventora accidental d’aquesta corporació 
conforme hi havia consignació pressupostària per fer front a les despeses derivades de la 
contractació de la Nadia Bosch i per tant també és suficient per a la contractació de l’Eudald Danti, 
i entenent que aquest no contradiu el que determina Llei 48/2015 de 29 d’octubre, de 
Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 2016. 
 
En virtut del que disposa l’article 55 f) del Decret 214//1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament del personal al servei de les entitats locals 

 

R E S O L C 

PRIMER.-  Contractar el senyor Eudald Danti Roura com a professor de l’escola municipal de música 
en l’especialitat de llenguatge musical amb una dedicació del 20% de la jornada, dins la 
plantilla de personal laboral temporal, grup de titulació A1, escala administració especial, 
subescala tècnica, classe tècnic superior, a partir del dia 1 de febrer de 2016 i fins que 
existeixi la necessitat o com a màxim fins el 30 de juny de 2016. 

SEGON.- D’acord amb l’article 14.1 del Reial Decret Legislatiu 1/1995 de 24 de març de 1995 pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei de l’Estatut dels Treballadors, establir un període de 
proves de 6 mesos  i nomenar com a tutora del període de proves la Núria Pages Roca , 
que haurà d’emetre informe sobre la seva adequació al lloc de treball. 

TERCER.-  Comunicar aquest acord a les parts interessades. 

QUART.-    Donar compte d’aquest acord al Ple de la Corporació en la propera sessió que es 
celebri. 

 
 

DECRET DE L’ALCALDIA 32/2016 
 
Atès que s’ha emès informe per part de departament d’ensenyament sobre l’ampliació de la ràtio 
de l’escola bressol el Cuc i la necessitat urgent i inajornable de comptar amb personal per a 
recolzar el servei durant els matins de 8:45 a 12:00 hores a partir del dia 1 de febrer de 2016 i fins 
que existeixi la necessitat o com a màxim fins el 30 de juny de 2016. 
 
Un cop consultada la borsa de treball d’educadores de l’escola bressol municipal per cobrir 
possibles vacants en casos d’urgència i seguint l’ordre de puntuació proposat pel Tribunal 
Qualificador de les proves i aprovat per Decret d’Alcaldia 295/2011 de 19 d’octubre, s’ha contactat 
amb la senyora Ariadna Pipó Garcia que es troba en disposició de fer l’esmentada substitució. 
 
Vist l’informe de la interventora accidental d’aquesta corporació conforme hi ha consignació 
pressupostària per a fer front de les despeses derivades del nomenament de l’Ariadna Pipó 
Garcia, entenent que aquest no contradiu el que determina la Llei 48/2015 de 29 d’octubre, de 
Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 2016. 
 
En virtut del que disposa l’article 55 f) del Decret 214//1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament del personal al servei de les entitats locals 

R E S O L C 

PRIMER.-  Nomenar educadora de l’escola bressol municipal, funcionaria interina, la senyora 
Ariadna Pipó Garcia, amb una jornada laboral de 16,25 hores setmanals, a partir del 
dia 1 de febrer de 2016 i fins que existeixi la necessitat o com a màxim fins el 30 de 
juny de 2016. 

SEGON.- D’ acord amb l’apartat 10è de les bases que van regir la convocatòria de la borsa de 
treball a la que pertany l’Ariadna Pipó Garcia i d’acord amb l’article 14.1 del Reial Decret 
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Legislatiu 1/1995 de 24 de març de 1995 pel qual s’aprova el Text refós de la Llei de 
l’Estatut dels Treballadors, establir un període de proves de 2 mesos  i nomenar com a 
tutora del període de proves la directora de l’EB el Cuc, Montserrat Purull Maiques, que 
haurà d’emetre informe sobre la seva adequació al lloc de treball. 

TERCER.-  Comunicar aquest acord a les parts interessades. 

QUART.-    Donar compte d’aquest acord al Ple de la Corporació en la propera sessió que es 
celebri. 

 
 

DECRET D’ALCALDIA NUM. 39/2016 

Mitjançant Decret de l’Alcaldia 85/2015 de data 23 de març de 2015 la senyora Maria Arantza López 
Guiñon va ser nomenada com a funcionaria interina, auxiliar administrativa, grup de titulació C, 
subgrup C2, a jornada sencera amb motiu del gaudiment dels permisos relacionats amb la maternitat 
de la treballadora del Departament de comptabilitat i recursos humans Helga Pérez Clares, a partir 
de dia 23 de març de 2015 i que existís la necessitat de reforçar el departament per l’absència de 
la treballadora. 
 
El 8 de febrer de 2016 es reincorpora la treballadora Helga Pérez Clares. 
 
Vist l’informe del departament del Departament de comptabilitat i recursos humans sobre la 
conveniència de fer un traspàs de tasques entre les dos treballadores amb motiu de la implantació 
de nous sistemes dins el departament. 
 
D’acord amb el citat informe i tenint en compte que el nomenament de la senyora Maria Arantza 
López segueix l’ordre establert a la borsa de treball d’agents la policia local de l’Ajuntament de 
Vacarisses. 
 
Vist l’informe favorable de la interventora accidental d’aquesta corporació conforme hi ha 
consignació pressupostària per fer front a les despeses derivades de mantenir el nomenament de 
la treballadora, i entenent que no contradiu el que determina Llei 48/2015 de 29 d’octubre, de 
Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 2016. 
 
En virtut del que disposa l’article 55 f) del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el 
reglament del personal al servei de les entitats locals 
 

RESOLC 
 
PRIMER.- Mantenir el nomenament de la senyora Maria Arantza López Guiñon com a funcionaria 

interina, auxiliar administrativa, grup de titulació C, subgrup C2, a jornada sencera, des 
del 8 de febrer de 2016 i fins el 11 de març de 2016. 

SEGON.- Notificar aquest resolució als interessats i donar compte al Ple de la Corporació en la 
propera sessió que es celebri. 

 
 

 
DECRET DE L’ALCALDIA NUM. 051/2016  

 
Atès que el treballador de l’Ajuntament  Josep Solbas Cuevas bidell del CEIP Pau Casals es troba 
de baixa per malaltia comuna des del 15 de febrer de 2016. 
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Atès que s’ha emès informe per part de la tècnica d’ensenyament en relació amb la necessitat de 
cobrir amb una persona el treballador Josep Solbas i entenent que aquest nomenament no 
contradiu el que determina l’article 21 de la Llei 36/2014, de 26 de desembre Pressupostos 
Generals de l’Estat per l’any 2015. 
 
Un cop consultada la borsa vigent borsa de treball de conserge/bidell d’edificis municipals per 
cobrir possibles vacants en casos d’urgència i seguint l’ordre de puntuació proposat pel Tribunal 
Qualificador de les proves i aprovat per Decret d’Alcaldia 105/2015 de 9 d’abril de 2016 s’ha 
contactat amb el senyor Juan Medina Escudero que es troba en disposició de fer l’esmentada 
substitució. 
 
D’acord amb l’apartat 11 de les bases que van regir la convocatòria de la borsa de treball de 
conserges, els aspirants es sotmetran a un període de prova de 2 mesos, de conformitat amb  
l’establert a l’article 14 del Reial Decret Legislatiu 1/1995, de 24 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de l’Estatut dels Treballadors.  

Vist l’informe favorable de la interventora accidental d’aquesta corporació conforme hi ha 
consignació pressupostària per fer front a les despeses derivades de l’esdentada substitució. 
 
En virtut del què disposa l'article 55f) del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s'aprova el 
Reglament del personal al servei de les entitats locals 
 
 

RESOLC 
 
PRIMER-  Nomenar conserge d’equipament municipal, grup de titulació d’agrupacions 

professionals, l’escala d’administració especial, sotescala serveis especials, classe 
personal d’oficis  el senyor Juan Medina Escudero, a partir del dia 16 de febrer de 
2016 i fins la reincorporació del treballador Josep Solbas Cuevas o com a màxim fins 
el 30 de juny de 2016. 

 
SEGON.- Establir un període de proves de 2 mesos i nomenar tutora del període de proves la 

Mireia Planas García, tècnica d’educació, que haurà d’emetre informe sobre la seva 
adequació al lloc de treball. 

 
TERCER.- Notificar aquest acord a les persones interessades i al departament de Personal als 

efectes escaients. 
 
QUART.- Donar compte d’aquest acord al Ple de la Corporació en la propera sessió que es celebri. 
 
 

 
 
3.4.-  DONAR COMPTE DE LES SOL.LICITUDS DE SUBVENCI ONS A LA DIPUTACIÓ DE 

BARCELONA, DEL CATÀLEG DE SERVEIS 2016,  EN EL MARC  DEL PLA “XARXA 
DE GOVERNS LOCALS 2016-2019”. 

 
Es dona compte de les següents actuacions: 
 
-Que per Decret de la regidora d’Acció Social, Cooperació i Solidaritat núm. 04/2016, de 21 
de gener de 2016,   es va resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg 
de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a 
suport a la prestació dels serveis i la realització d’activitats 
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-Que per Decret del regidor de Gent gran núm. 01/2016, de 21  de gener de 2016,   es va 
resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla 
“Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels 
serveis i la realització d’activitats 
 
 

 
-Que per Decret del regidor de Cultura núm. 01/2016, d’1 de febrer de 2016,   es va resoldre 
sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de 
Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels serveis i 
la realització d’activitats 
 
 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS PRESSUPOST ACTUACIÓ AJUT 

SOL·LICITAT 
TIPOLOGIA 
DE RECURS 

ÀREA D’ATENCIÓ 
A LES 
PERSONES 

INFÀNCIA I 
ADOLESCÈNCIA EN RISC 
I PREVENCIÓ DE 
DROGODEPENDÈNCIES 

Serveis 
d’intervenció 
educativa 

 

 

 

TÈCNIC 

ÀREA D’ATENCIÓ 
A LES 
PERSONES 

SERVEIS SOCIALS 
D’ATENCIÓ 
DOMICILIÀRIA 

Eines de 
gestió del 
copagament 
dels serveis 
d’atenció 
domiciliària  

 

 

MATERIAL 

ÀREA D’ATENCIÓ 
A LES 
PERSONES 

SERVEIS SOCIALS 
D’ATENCIÓ 
DOMICILIÀRIA 

Arranjament 
d’habitatges 

 

 

 

MATERIAL 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 

SOL·LICITAT  
TIPOLOGIA DE 

RECURS 

AREA  
D’ATENCIÓ A LES 
PERSONES 

PERSONES 
GRANS AMB 
DEPENDÈNCIA I 
AMB 
DISCAPACITAT I 
FAMÍLIES 
CUIDADORES  

Casals i equipaments 
socioculturals de les 

persones grans 

 

  

 
 

TÈCNIC 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS  

ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 
SOL·LICITAT  

TIPOLOGIA DE 
RECURS 

ÀREA DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

DIFUSIÓ ARTÍSTICA 
ALS MUNICIPIS Festivals Artístics Cicle 

Entreparcs 8.952€ 4.952€ ECONÒMIC 

ÀREA DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

DESENVOLUPAMENT 
CULTURAL LOCAL 

Suport en l’àmbit 
de la cultura per a 
municipis i ens 
supramunicipals 
(de 5.001 a 20.000 
habitants) 

Cicle Festiu de 
Vacarisses 35.250€ 4.500€ ECONÒMIC 
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-Que per Decret d’Alcaldia núm. 029/2016, de 29 de gener de 2016,  es va resoldre sol·licitar a 
la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de Governs 
Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels serveis i la 
realització d’activitats 
 

 

 

AREA CORPORATIVA 

 

 

PROGRAMA 

 

RECURS 

 

ACTUACIÓ 

 

PRESSUPOST 

 

AJUT 

SOL·LICITAT 

 

TIPOLOGIA 

DE RECURS 

 

ÀREA D’ATENCIÓ A 

LES PERSONES 

ACCIÓ 

COMUNITÀRIA, 

PARTICIPACIÓ, 

IGUALTAT I 

JOVENTUT 

 

Ajut econòmic 

Finançament en 

l’àmbit d’igualtat i 

ciutadania 

 

33.258,30 

 

    16.800,00 

 

ECONÒMIC 

 
 
- Que per Decret d’Alcaldia núm. 030/2016, d’1 de febrer de 2 016,  es va resoldre sol·licitar a la 
Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de Governs 
Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels serveis i la 
realització d’activitats 
 

 
 
 
-Que per Decret del regidor de Consum i Sanitat núm. 012/201 6, d’1 de febrer de 2016,   es va 
resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla 
“Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels 
serveis i la realització d’activitats 
 
 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS  

ACTUACIÓ 
TIPOLOGIA DE 

RECURS 

AREA  DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

ACTIVITATS I 
ESTABLIMENTS 

Pla  de protecció civil 
municipal - DUPROCIM 

Redacció de 
Plans, 

Projectes i 
Informes 

TÈCNIC 

AREA  DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

ACTIVITATS I 
ESTABLIMENTS 

Pla d’autoprotecció (PAU) 
de l’edifici municipal La 
Fàbrica 

Redacció de 
Plans, 

Projectes i 
Informes 

TÈCNIC 

AREA  DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

ACTIVITATS I 
ESTABLIMENTS 

Pla d’autoprotecció (PAU) 
de l’edifici municipal el 
Punt de Vol 

Redacció de 
Plans, 

Projectes i 
Informes 

TÈCNIC 
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-Que per Decret de la regidora d’Educació núm. 05/2016, d’1 de febrer de 2016,   es va 
resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla 
“Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels 
serveis i la realització d’activitats 
 
 

 
 
 
-Que per Decret del regidor d’Esports núm. 01/2016, de 15 de  gener de 2016 , es va resoldre 
sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de 
Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels serveis i 
la realització d’activitats 
 
 
 

ÀREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS ACTUACIÓ TIPOLOGIA DE 

RECURS 

ÀREA DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

CANVI CLIMÀTIC I 
SOSTENIBILITAT 

Promoció de mesures 
per a l’eficiència 

energètica, l’estalvi i 
les energies 
renovables 

Projecte executiu i 
redacció de plecs per 
a la instal·lació d’una 
caldera de biomassa 

al poliesportiu de 
Vacarisses 

TÈCNIC 

 
 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS 

 
 

ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 
SOL·LICITAT  

TIPOLOGIA DE 
RECURS 

ÀREA D’ATENCIÓ 
A LES 

PERSONES  

ANIMALS DE 
COMPANYIA 

Animals de 
companyia 
(gossos i gats) 

Recollida de 
gossos en via 

pública , 
esterilitzacions 
en colònies de 

gats ,etc... 

34.114,59€ 20.468,75€ ECONÒMIC 

ÀREA D’ATENCIÓ 
A LES 

PERSONES  

SALUT 
PÚBLICA  

Sanitat 
ambiental 

Sanitat 
ambiental 7.039,78€ 5.279,83€ ECONÒMIC 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS 

 
 

ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 
SOL·LICITAT  

TIPOLOGIA 
DE RECURS 

ÀREA DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

CENTRES I 
SERVEIS 

MUNICIPALS 

Funcionament 
d’escoles 
bressol 
municipals 

Funcionament 
d’escoles 
bressol 

municipals 

575.353,81€ 100.000€ ECONÒMIC 

ÀREA DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

CENTRES I 
SERVEIS 

MUNICIPALS 

Funcionament 
d’escoles i 
serveis 
municipals de 
música i arts 

Funcionament 
escola 

municipal de 
música 

199.012,41€ 25.000€ ECONÒMIC 
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-Que per Decret del regidor d’Esports núm. 02/2016, d’1 de f ebrer de 2016 ,  es va resoldre 
sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de 
Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació 
dels serveis i la realització d’activitats 
 
 

 
 
 
-Que per Decret de la regidora d’Indústria, Promoció Econòmi ca, Comerç i Turisme núm. 
02/2016, de 28 de gener de 2016,  es va resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el 
marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents 
recursos per com a suport a la prestació dels serveis i la realització d’activitats 
 
 

 
 
-Que per Decret de la regidora de Medi Ambient i Sostenibili tat núm. 048/2015, de 29 de 
desembre de 2015 ,  es va resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS  

ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 
SOL·LICITAT  

TIPOLOGIA DE 
RECURS 

AREA  DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

ESPORT 
LOCAL: 

ACTIVITATS 
ESPORTIVES 

Esdeveniments 
esportius de caràcter 
puntual i de 
participació oberta 

Curses de la 
Festa Major i 
Cursa de la 
Campana 

12.730€ 2.965€ ECONÒMIC 

AREA  DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

ESPORT 
LOCAL: 

EQUIPAMENT
S ESPORTIUS 

Millora del material 
esportiu inventariable 

Millora del 
material 
esportiu 

inventariable 

5.500€ 5.500€ ECONÒMIC 

AREA  DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

ESPORT 
LOCAL: 

ACTIVITATS 
ESPORTIVES 

Cessió de trofeus i 
medalles 

Cessió de 
trofeus i 
medalles   MATERIAL 

AREA  DE 
CULTURA, 

EDUCACIÓ I 
ESPORTS 

ESPORT 
LOCAL: 

ACTIVITATS 
ESPORTIVES 

Esport per prevenir el 
risc d’exclusió 

Beques per a 
realitzar 
activitats 

esportives 

3.000€ 3.000€ ECONÒMIC 

AREA CORPORATIVA  PROGRAMA RECURS ACTUACIÓ      PRESSUPOST AJUT 
SOL·LICITAT 

TIPOLOGIA 
DE RECURS 

ÀREA DE 
DESENVOLUPAMENT 
ECONÒMIC LOCAL 

POLÍTIQUES DE MERCAT 
DE TREBALL 

Projectes 
singulars per a 
la dinamització 
del mercat de 
treball local 

Ocupabilitat 
per 

competències 
62.066 € 11.393,50 € ECONÒMIC 

ÀREA DE 
DESENVOLUPAMENT 
ECONÒMIC LOCAL 

ESTRATÈGIA DEL TEIXIT 
COMERCIAL URBÀ, ELS 
MERCATS I LES FIRES 
LOCALS 

Comerç, fires i 
mercats de 
venda no 
sedentària en 
municipi de 
menys de 
20.000 
habitants 

Dinamització 
del comerç 

de 
Vacarisses 

7.000 € 4.200 € ECONÒMIC 

ÀREA DE 
DESENVOLUPAMENT 
ECONÒMIC LOCAL 

DESENVOLUPAMENT DE 
MERCATS I FIRES 
LOCALS 

Fires locals: 
servei de 
préstec de 
carpes 

Préstec de 
carpes  

 

MATERIAL 
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de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a 
suport a la prestació dels serveis i la realització d’activitats 
 
 

 
 
 
- Que per Decret de la regidora de Medi Ambient i Sostenibili tat núm. 03/2016, de 29 de 
gener de 2016 ,  es va resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de 
Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a 
suport a la prestació dels serveis i la realització d’activitats 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS  

ACTUACIÓ 
TIPOLOGIA 
DE RECURS 

AREA  DE 
TERRITORI I 
SOSTENIBILITAT 

SENSIBILITZACIÓ, 
PARTICIPACIÓ I 
DIVULGACIÓ 
AMBIENTAL 

Tallers 
ambientals 

Tallers:  
- La Bombeta Marieta 
- Construcció d’un escalfador 

termosolar amb material reciclat 
- Ecoemprenedors: com respondre als 

reptes ecològics del present 
mitjançant l’emprenedoria 

- Planeta amenaçat, titelles al rescat! 
Un viatge fantàstic al cor del canvi 
climàtic 

TÈCNIC 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS  

ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 
SOL·LICITAT 

TIPOLOGIA 
DE RECURS 

CANVI CLIMÀTIC I 
SOSTENIBILITAT 

Implantació 
de mesures 

de gestió 
sostenible 
ambiental i 
econòmica 

Millores en 
l'enllumenat, 
la calefacció i 

l'aïllament 
tèrmic 

d'edificis 
municipals. 

8.000,00 € 8.000,00 € ECONÒMIC 

SENSIBILITZACIÓ
, PARTICIPACIÓ I 

DIVULGACIÓ 
AMBIENTAL 

Activitats de 
sensibilització 

i educació 
ambiental 

Projecte de 
prevenció i 
reducció en 
la generació 
de residus 

3.000,00 € 
 

3.000,00 € 
 ECONÒMIC 

AREA  DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

PREVENCIÓ 
D'INCENDIS 
FORESTALS 

Tractament 
de vegetació 

a les 
parcel·les no 

edificades 
dels ens 

públics locals 
 

Tractament 
de la 

vegetació en 
les parcel·les 
municipals de 

la 
urbanització 

La Coma 

3.342,39 € 3.008,15 € ECONÒMIC 
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-Que per Decret del regidor de Recursos Humans i Organitzaci ó Administrativa núm. 5/2016, 
de 15 de gener de 2016 ,  es va resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del 
Catàleg de Serveis 2016 del  Pla “Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos 
per com a suport a la prestació dels serveis i la realització d’activitats 
 
  

 
 
-Que per Decret del regidor d’Urbanisme núm. 03/2016, de 13 de gener de 2016 ,  es va 
resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla 
“Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels 
serveis i la realització d’activitats 
 
 

ÀREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 

SOL·LICITAT 

TIPOLOGIA 
DE 

RECURS 

ÀREA DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

ACTUACIONS 
EN 

EQUIPAMENTS 
I ESPAI PÚBLIC 

Estudis 
d’equipa
ments i 
espai 
públic 

Projecte de 
peatonalit-

zació Centre 
Urbà de 

Vacarisses 

  

TÈCNIC 

 
 
-Que per Decret del regidora d’Habitatge núm. 02/2016, de 29  de gener de 2016 ,  es va 
resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla 
“Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels 
serveis i la realització d’activitats 
 

 
 
-Que per Decret del regidora de Mobilitat Territorial núm. 0 1/2016, de 2 de febrer de 2016 ,  es 
va resoldre sol·licitar a la Diputació de Barcelona, en el marc del Catàleg de Serveis 2016 del  Pla 
“Xarxa de Governs Locals 2016-2019”, els següents recursos per com a suport a la prestació dels 
serveis i la realització d’activitats 
 

ÀREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 

SOL·LICITAT 
TIPOLOGIA 
DE RECURS 

ÀREA DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

CANVI CLIMÀTIC I 
SOSTENIBILITAT 

Promoció de la 
mobilitat 

sostenible 

Camins 
escolars   TÈCNIC 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 

SOL·LICITAT 

TIPOLOGIA 
DE 

RECURS 

ÀREA DE LA 
PRESIDÈNCIA 

RECURSOS 
HUMANS 

Assessorament jurídic 
en la gestió de 
recursos humans 

Tramitació expedient  
recursos humans  

0 € 0 € TÈCNIC 

AREA 
CORPORATIVA PROGRAMA RECURS 

 
 

ACTUACIÓ PRESSUPOST AJUT 
SOL·LICITAT  TIPOLOGIA DE 

RECURS 

ÀREA DE 
TERRITORI I 

SOSTENIBILITAT 

GESTIÓ LOCAL 
DE 

L’HABITATGE, 
EL LLOGUER I 

LA 
REHABILITACIÓ 

Reforma, 
condicionament i 

rehabilitació 
d’habitatges 

municipals o cedits 

Reforma 
d’habitatges 

cedits 
14.000€ 12.000€ ECONÒMIC 



 32 

I perquè així consti lliuro la present amb el vistiplau del senyor alcalde, a Vacarisses el tres de 
febrer de dos mil setze.” 
 
 
4.- INFORMES PRESIDÈNCIA. 
 
Pren la paraula la Sra. Santander qui vol recordar que el passat Ple es van actualitzar els nous 
estatuts del Consell de Seguiment de Coll Cardús, que es va afegir el CTR , i que el dilluns 29 a 
les 19:30 es convoca la Comissió de Seguiment de Coll Cardús. 
Afegeix que aquest any, de l’1 al 7 de juny,  faran la setmana del Medi Ambient, i una de les coses 
que proposen des de l’equip de govern és fer un monogràfic de Coll Cardús, tant del CTR com de 
l’abocador, per informar i fer un “feedback” amb la gent. 
Per acabar diu que si hi ha algú interessat en afegir-se i fer algun acte només ha de dir-ho. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui informa que el proper 1 de març hi haurà talls a la C-58 degut a les 
obres, a l’alçada del Palà, des de les 7 del matí fins 6 de la tarda. 
 
La Sra. Sánchez diu que demà penjaran tota la informació a la web, doncs degut a les obres de 
l’accés al Palà el tram quedarà completament tallat, per tant els veïns del Palà tindran obert el pas 
pel camí vermell, només per aquell dia, i per l’altra banda hi haurà accés d’entrada i sortida pel 
camí Vell de la Bauma. 
 
El Sr. Boada diu si algú els ha informat de que hi ha dos forats a la incorporació direcció Terrassa. 
 
La Sra. Sánchez respon que aquell tram correspon a Castellbell i els han dit que fins l’abril no 
acabaran.  
 
Per altra banda la Sra. Sánchez vol fer un aclariment al Sr. Gibert en relació a l’alarma que va fer 
sobre el comptador de la llum de la rotonda de Can Torrella, li diu que la Policia va fer la seva 
feina molt ben feta, doncs van precintar el comptador, van trucar a SECE per descartar que fos un 
tema d’enllumenat públic, i com que no ho era, van trucar a Endesa i els van dir que era de la 
depuradora, per tan ja s’ha fet el comunicat a la gestora del polígon per a que ho solucionin. 
 
El Sr. Gibert demana si ja està arreglat. 
 
La Sra,. Sánchez respon que no està arreglat, però s’ha avisat de la urgència, tractant-se d’una 
zona escolar. Afegeix que la Policia ho va encintar ben fort, però l’actuació no depèn d ‘ells i 
simplement ara ha volgut aclarir-ho perquè en aquell moment no era coneixedora de la feina feta 
per la Policia. 
 
El Sr. Gibert,  adreçant-se a la Sra. Sánchez li diu que és estrany que ella no ho sabés. 
 
La Sra. Sánchez li respon que això pot passar i de fet és molt habitual, doncs a ella li toca tot el 
territori i hi ha incidències que li arriben quan ja s’han solucionat, i en el cas d’aquest comptador, 
com que no es sabia de qui era, s’estava esbrinant. 
 
El Sr. Gibert li respon que el comptador no és d’ells,  però el perill és de tots. 
 
La Sra. Sánchez respon que precisament per això, perquè era un situació de perill,  la Policia va 
actuar. 
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5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 

Pren la paraula el Sr. Garrido qui, adreçant-se a la Sra. Sánchez, vol tornar a fer èmfasi en el 
tema de la manca de seguretat de les obres de la C-58, en especial en els talls nocturns,  doncs 
no es fan de la manera més correcta. Explica que,  precisament,  fa un parell de dies estava tallat 
l’accés a Can Serra per una banda, per l’altra hi havia un semàfor amb un treballador que 
semblava no estar capacitat per fer la seva feina, a més s’han atropellat a dos treballadors des de 
l’inici de les obres. 
 
La Sra. Sánchez diu que ells, per molt que intentin traslladar aquests comentaris, no gestionen 
aquesta obra i no son ningú per ficar-se a casa dels altres , per tant ho pot dir un cop però no 
tornarà a insistir en una cosa que ni és competència seva ni té autoritat per ficar-se en com 
treballa una empresa i quins sistemes té de seguretat laboral. 
 
El Sr. Garrido li demana si vol que hi vagi ell a dir-li. 
 
La Sra. Sánchez li respon que si vol pot fer-ho, però que per part seva les competències arriben 
fins on arriben, i  ella ja ho ha dit i li han respós que ja ho vetllen, però no pot estar gestionant i 
vetllant cada dia una cosa que no li pertoca. 
 
El Sr. Garrido diu que quan passi una desgràcia.... 
 
La Sra. Sánchez li respon que no és responsabilitat de l’ajuntament. 
 
El Sr. Garrido diu que ell només li ha demanat si pot transmetre a l’empresa que faci les coses 
d’una forma més segura. 
 
La Sra. Sánchez respon que ja ho ha fet i van prendre nota, però més enllà d’això no pot estar 
trucant cada dia, però que de totes maneres diu que ho farà de nou i que ho farà de part seva i si 
vol els pot donar el seu telèfon per a que el truquin i en parlin. 
 
El Sr. Garrido torna a intervenir per dir que, igual que el Sr. Boada ha dit que hi havia dos forats a 
la carretera , diu que al Ventaiol n’hi ha molts més. 
 
Pren la paraula el Sr. Martín qui, adreçant-se a la Sra. Santander, li diu que alguns veïns l’han 
informat de que al Palà, al carrer de les Vinyes,  hi ha unes zones on no sap si estan fent franges 
de protecció,  però han arrasat. 
Per altra banda diu que també els han arribat queixes sobre la processionària, i demana si s’ha 
pensat fer alguna campanya o algun estudi sobre el tema. 
 
Intervé el Sr. Baoda qui vol saber que s’ha fet davant la previsió de nevades. 
 
Pren la paraula la Sra. Santander qui diu que a la web de l’ajuntament ja havien informat 
d’aquestes neteges de parcel·les municipals, però que es cert que aquest migdia ha vist que hi 
havia comentaris sobre com havien tallat els arbres i diu que ha donat l’ordre de que vagin a 
mirar-ho, doncs hi ha una enginyera que és la que diu com s’ha de tallar i per tant s’ha de veure si 
s’ha fet bé o no, i en el moment que ho sàpiga ja li contestarà. 
 
Pel que fa a la processionària diu que hi ha empreses que s’han consultat, i a més poden rebre 
alguna subvenció de l’ICO i volen parlar amb ells per si es pot fer alguna cosa a nivell de nius, 
doncs els han donat idees pels pins, però volen parlar amb gent que hagi treballat en el tema, per 
aplicar solucions efectives, doncs abans es feien fumigacions, però si al final l’efecte de la 
fumigació és pitjor que el que pugui solucionar no l’haurien d’aplicar. 
 
El Sr. Alcalde explica que l’altra dia es van reunir amb la Consellera d’Agricultura i els van dir que 
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estan una mica desbordats amb aquest tema i estan estudiant què fer, si fumigar amb els efectes 
que això pugui tenir o no, doncs es un problema que afecta a tot Catalunya i aquest any, amb la 
climatologia que hem tingut, han sortit amb més força. 
 
Pel que fa a les possibles nevades, la Sra. Sánchez diu que la màquina llevaneus la tenen a punt, 
el saler carregat, i demana al Sr. Boada si ho diu pel Pla d’Emergència o per alguna raó en 
especial. 
 
El Sr. Boada diu que pot ser que nevi en dissabte i caldria preveure de quines màquines disposen. 
 
La Sra. Sánchez li diu que si cal ja activaran el Neuvac i que al Pla d’Emergències ja hi ha un 
llistat d’empreses. 
 
El Sr. Boada li respon que la meitat d’empreses del llistat ja no existeixen. 
 
La Sra. Sánchez diu que els plans es van actualitzar i per tant el llistat de proveïdors també, amb 
els corresponents telèfons de 24 hores. 
 
El Sr. Boada diu que prefereix no ficar-se. 
 
Pren la paraula el Sr. Gibert qui comenta que hi ha hagut una veïna del municipi que ha estat 
atacada per un porc senglar, en plena tarda, en una zona molt propera al nucli urbà, i per tant vol 
saber si tenen previst fer alguna actuació a part de les vacunes, doncs si ja han arribat al punt de 
que les persones que van a passejar per la muntanya, reben atacs amb lesió, creuen que 
s’haurien de prendre mesures i sèries. 
 
El Sr. Alcalde respon que a la Junta de Portaveus ja en van parlar, però com que veu que no li 
han comentat li explica que van quedar d’acord en que no calia esbombar-ho. 
 
La Sra. Santander explica que estan parlant d’una situació d’excepcionalitat, però que pel que fa 
als senglars no només estan treballant en el tema de la esterilització, sinó que amb la Universitat i 
diferents municipis hi ha altres actuacions que s’estan duent a terme per disminuir els senglars i 
com ja ha comentat abans, han destinat una partida del pressupost per aquesta problemàtica que 
no serà només pel tema de l’esterilització, sinó que s’estan buscant solucions tècniques i quan 
tinguin més coses avançades ja els hi faran saber. 
 
Afegeix que el que no es pot fer en situacions excepcionals és donar molta importància, doncs els 
sap molt de greu el que va passar, però es va solucionar el tema al dia següent per part dels 
agents rurals.  
 
 
Essent les deu hores i vint-i-sis minuts, el senyor alcalde - president dóna per finalitzada la sessió 
de la qual estenc la present acta que signo en companyia seva. 
 
 
 
 EL PRESIDENT, EL SECRETARI, 
 
 
 
 Antoni Masana i Ubach Joan Amengual i Tomé 


